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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
27/2010. sz. 
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Készült: 2010. október 28-án 14:00 órai kezdettel tartott Képviselő-testületi ülésről. 
 
 
N A P I R E N D E K :  
 
1./ Szándéknyilatkozat 100 férőhelyes idősek otthona beruházásához (szóbeli előterjesztés) 
     Előadó: Áhel Ágnes 
     (C8-376/2010.(X.28.) határozat) 
 
2./ Tevékeny Szeretet Közössége elnökének tájékoztatója (szóbeli előterjesztés) 
     Előadó: Mile Ferenc elnök 
     (C8-377/2010.(X.28.) határozat) 
 
3./ Polgármesteri jelentés 
 
4./ Tájékoztató a Gondozási Központ működéséről 
     Előadó: Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 
     (C8-378/2010.(X.28.), C8-379/2010.(X.28.), D4-380/2010.(X.28.) határozat) 
 
5./ Tájékoztató a Mentőállomás működéséről 
     Előadó: Holló János intézményvezető 
     (C8-381/2010.(X.28.), C8-382/2010.(X.28.) határozat) 
 
6./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános iskola  
     intézményegység 2009-2010-es tanévben végzett munkájáról, és a 2010-2011-es  
     tanév kezdéséről 
     Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 
                  Intézményegység vezető 
     (D4-383/2010.(X.28.), C6-384/2010.(X.28.) határozat) 
 
7./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Napköziotthonos Óvodák 2009-2010-es  
     nevelési évben végzett munkájáról, és a 2010-2011-es nevelési év kezdéséről 
     Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 
                  Intézményegység vezető 
 
8./ Kérdések, interpellációk 
 
9./ Egyebek  



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. OKTÓBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 2 / 57 
 

 1./ Tiszához vezető dorogmai út problémája (szóbeli előterjesztés)     
     (Z1-386/2010.(X.28.) határozat) 
2./ Ülésterv módosítása 

          (A19-387/2010.(X.28.) határozat) 
3./ 2011. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 

          (D1-388/2010.(X.28.) határozat) 
4./ Szöghatár Kft. Alapító Okiratának módosítása 

          (L1-389/2010.(X.28.), L1-390/2010.(X.28.), L1-391/2010.(X.28.) határozat) 
5./ Egyeki újság felelős kiadójának megváltozása 

        (Z1-392/2010.(X.28.) határozat) 
6./ Tájékoztatás a Faluközpont pályázatról 

          (C8-393/2010.(X.28.) határozat) 
7./ ÉAOP-4.1.1-2F/2f-2009-0009 azonosító számú pályázat hitelszerződésének  
     módosításáról tájékoztatás 

         (C8-394/2010.(X.28.) határozat) 
8./ Magyar Államkincstár ellenőrzési jegyzőkönyve normatív hozzájárulások és  
     támogatások ellenőrzéséről 

          (C8-395/2010.(X.28.) határozat) 
9./ Egészségház átadása körüli anomáliák 

          (C8-396/2010.(X.28.) határozat) 
10./ Polgármesteri tanácsadó foglalkoztatásáról döntés 

            (Z1-397/2010.(X.28.) határozat) 
11./ Átvilágításról döntés (szóbeli előterjesztés) 

            (D1-398/2010.(X.28.), C8-399/2010.(X.28.), D1-400/2010.(X.28.),  
      D1-401/2010.(X.28.), D1-402/2010.(X.28.), D1-403/2010.(X.28.) határozat) 
12./ Közfoglalkoztatással kapcsolatos előirányzat átcsoportosítás 

            (Z1-404/2010.(X.28.) határozat) 
13./ Fűtéskorszerűsítés fedezetéről döntés 

            (Z1-405/2010.(X.28.) határozat) 
14./ Maxim Duó Kft. ajánlata térfigyelő rendszer telepítésére 
15./ Goodwill Consulting ajánlata pályázatírásra 

             (A15-406/2010.(X.28.) határozat) 
 16./ Mezei Vill Kft. ajánlata 
            (D4-407/2010.(X.28.) határozat) 
 17./ Karácsonyi díszkivilágítás 
            (K7-408/2010.(X.28.) határozat) 

18./ Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása 
19./ Fitness terem újra nyitási kérelme 

            (Z1-409/2010.(X.28.) határozat) 
20./ Szennyvíz átemelő szivattyú meghibásodása 

           (K7-410/2010.(X.28.) határozat) 
21./ Pártfogó Felügyelői Szolgálat kérelme 

           (Z1-385/2010.(X.28.) határozat) 
 22./ Nemzetőrök Szövetségének bemutatkozása 
 23./ Nagy Imre kérelme 
            (Z1-411/2010.(X.28.) határozat) 
 24./ Ruzsányi Mihály ingatlan felajánlása 
            (Z1-412/2010.(X.28.) határozat) 
 25./ Testületi anyag kiküldésének hátteréről döntés (szóbeli előterjesztés) 
           (Z1-413/2010.(X.28.) határozat) 
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 26./ Pályázatokhoz szükséges döntések 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 képviselőből 8 képviselő jelen van. 
Vitéz Zsolt képviselő jelezte, hogy késik kb. 1 órát.  
 
Javasolja, hogy az Egyebek 14./ Maxim Duó Kft. ajánlata térfigyelő rendszer telepítésére 
napirendet ne tárgyalják. Dudits Pál vállalkozó jelentős összeggel támogatni kívánja a 
rendszer kiépítését, illetve több vállalkozó barátja is van, aki ebben részt venne. A 14./ 
napirendi pontot javasolja elhalasztani 1 hónappal, a 26./ Pályázatokhoz szükséges döntések 
napirendre sincs szükség, mivel ez egy tartalék napirend és most nincs ilyen jellegű döntésre 
szükség. Kéri, hogy a vidékről érkezett vendégeket érintő napirendeket vegyék előre. 
 
Mivel nem volt több javaslat, Dr. Miluczky Attila polgármester a fenti napirendek 
megtárgyalását szavazásra bocsátotta. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Dr. Hegyesi 
Kálmán és Kovács Sándorné képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Marekné Szanku 
Gabriellát bízza meg a Képviselő-testület.  
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
NAPIRENDEK: 
 
1./ Szándéknyilatkozat 100 férőhelyes idősek otthona beruházásához (szóbeli előterjesztés) 
     Előadó: Áhel Ágnes 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Országos probléma az idősotthonokkal kapcsolatos kapacitáshiány, 29.000 vannak várakozó 
listán ország szerte, 5-6 év is lehet a várakozási idő, szeretnének ebben előre lépni, 
munkahelyeket teremtene. Átadja a szót Áhel Ágnesnek. 
 
Áhel Ágnes: 
Köszöni a kedves fogadtatást, köszönti a képviselőket, polgármester urat. A választások után 
1 héttel keresték meg polgármester urat, projekt cégeket képvisel, projekteket találnak ki és 
ezeket az alapásástól az átadásig menedzselik. Nem szállnak be tulajdonnal, de gyakorlatilag 
a pályázatok végig kisérésétől, a hitelintézéstől, az ötletezéstől, az alaptól az átadásig nagyon 
sok projektet csinált a cégük és ő személy szerint az elmúlt 20 évben csak idősek otthonából 
hármat. Ezek egyházi többségi tulajdonban voltak, de volt önkormányzati tulajdonú is. Ez 
nem egyszerűen egy ún. szociális otthon, mert nem arra kell gondolni, hogy 8 vaságy egy 
szobában. Az önkormányzattól és az ötletgazdától is egy olyan elképesztően jó ötletet 
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hallottak, melyet szeretne elmondani és majd eldöntik, hogy ehhez a kísérlethez, ami nem 
kísérlet, de egyedül álló lesz az országban, hajlandók-e a nevüket adni és hajlandóak-e 
fogadni olyan embereket, akik megcsodálják ezt az otthont. Úgy hívja, hogy napsugár otthon, 
de majd eldöntik, hogy hogy hívják, de nem naplemente és nem szociális. A 100 főt 
polgármester úrral együtt találták ki, mert ugyanúgy egy igazgató, gazdasági vezető, főnővér 
kell és a gyakorlatból tudja, hogy a 100 fő az, ami ki tudja gazdálkodni önmagát. 
Bármennyire is csúnyán hangzik, hogy öregekkel gazdálkodnak, de a normatív támogatással 
igen, a nyugdíjjal igen és egyebekkel igen. A terület kiválasztása szintén a testületre fog 
tartozni. Javaslatot tettek a polgármester úrnak és jegyző asszonynak, hogy egy projekt céget 
kell létrehozni, az ő cégük ebben nem óhajt részt venni. Nem úgy gondolták a projektet, hogy 
az önkormányzat súlyos terheket vegyen a nyakába és ráfizessen. Pályázatoknak utána néztek, 
január 15-től vissza nem térítendő pályázatok kerülnek kiírásra és ha egyházi üzemeltetésű is 
egyben a napsugár otthon, akkor a normatív támogatás is lényegesen több. A báját és a 
hírnevét jelentené, ami kitalált egy helyi vállalkozó és elképesztően nagy sikert okozott 
Budapesten, ahol ezt felvetették. Ez nem egy olyan otthon lenne, ahol az öregek akármilyen 
körülmények között lennének, hanem ez olyan lenne, ahol megfelelő területen 
gyümölcsfákkal, kisállat tenyésztéssel saját ellátásra, vagy esetleg kis piacra a virágokat, 
zöldségeket, gyümölcsöket, állatokat megtermelik maguknak. Az öregeknek lenne egy 
hasznos munkájuk és meggyőződésük, hogy ezeknek az otthonoknak van jövője, mert 
szívesen eljönnek akár Debrecenből, akár Budapestről, mert nem ülnek a 4 fal között és 
várják a sorozatokat, hanem valóban lenne életcélja, érezné, hogy szükséges, a munkájának 
van értelme. Óriási probléma, hogy amikor egy idős ember leesik a lábáról 24 órás ápolásra 
szorul, nem tudják a hozzátartozók gondozni és nem lehet ápolónőt kapni. A 100 otthon 
lakóból lenne egy 15-20 hely, ahol a tartósan ápolásra szorultaknak lenne egy külön 
hotelszárny. A területről kell majd dönteni, a projekt cég alapítását javasolták, szintén erről is 
dönteni kell, a projektcég tulajdonosairól is, az ő cégük nem kíván tulajdonos lenni. A 
projekttámogatásban a projekt vezénylésében szerződéssel szívesen részt vesznek, ha úgy 
gondolják, hogy megbízzák őket. 3 hét alatt a 100 fős létszámot fel lehet tölteni. Megítélése 
szerint 28-32 hónap alatt ez a dolog végrehajtható. Amennyiben ezt a dolgot megbeszélték, a 
polgármester urat felhatalmazva tisztelettel várják a megkeresésüket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Pozitívan értékeli az ötletet, ő ezt csak támogatni tudja. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Őszinte örömmel hallgatta, hogy van ilyen lehetőség, üzleti tervet, hatástanulmányt, kockázat 
elemzést, megtérülési mutatót láthatnak-e mielőtt belemennének. 
 
Áhel Ágnes: 
Ezek a testület döntési helyzetében, jogában van, mert ezek már mind költséggel jár. 
 

Vitéz Zsolt képviselő megérkezett. 
9 fő képviselő van jelen. 

 
Áhel Ágnes: 
Ők ilyet nem csinálnak, ez nem az ő bizniszük, ők majd a végén, a sikerdíjért dolgoznak, 
eszméletlenül hajtaniuk kell. A felvetett dolgokat bárhol meg lehet rendelni és ki lehet fizetni. 
Elmondták polgármester úrnak a kapcsolatrendszerüket, ő a jövő héten már az MFB Invest-
nél megemlíti a projektet név és cím nélkül és utána magánbeszélgetésben elmondja, hogy mit 
mondtak. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez egy tájékoztató volt, most nincsenek döntés helyzetben, a döntéshez írásbeli előterjesztés 
szükséges, ismerniük kell a terv részleteit, most egy szándéknyilatkozatot tudnak tenni, hogy 
induljanak el ezen az úton, járják körbe, ehhez nem szükséges döntés, de egy megerősítés a 
testület részéről, ha azt mondják, hogy igen ezt csinálják és reméli, minél hamarabb írásban is 
olyan anyagok kerülnek a testület elé, melyek alapján elindíthatják. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Javasolja a határozatba belefoglalni az elviekben szót, akkor szerinte mindenki igennel fog 
szavazni. 
 
Áhel Ágnes: 
Ez természetes, ha a cégükkel szerződést kötnek, akkor az ő feladatuk a dolog megjelenítése. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Összefoglalna röviden egy határozati javaslatot: A Képviselő-testület a tájékoztatást 
tudomásul vette, a 100 férőhelyes idősek otthona beruházást elviekben támogatja és 
felhatalmazza a polgármestert a további tárgyalások lefolytatására és az írásos dokumentumok 
ismeretében még számtalan döntés vár a testületre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a 100 férőhelyes idősek otthona 
beruházásról szóló tájékoztatást vegyék tudomásul, megvalósulását elviekben támogassák és 
hatalmazzák fel a polgármestert a további tárgyalások lefolytatására és a konkrét döntéseket 
később hozzák meg, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
376/2010. (X. 28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy 100 férőhelyes idősek 
otthona beruházásról szóló tájékoztatást tudomásul veszi, 
megvalósulását elviekben támogatja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a további tárgyalások 
lefolytatására és a konkrét döntéseket később hozzák meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
2./ Tevékeny Szeretet Közössége elnökének tájékoztatója (szóbeli előterjesztés) 
     Előadó: Mile Ferenc elnök 
 
Mile Ferenc elnök: 
Köszönt mindenkit, egy kis sikert hozott magával. Tavaly elkezdték a munkát, jelenleg 106 
ellátottjuk van házi segítségnyújtásban, 15 fő dolgozik a településen, akinek minden 
hónapban munkabért tudnak fizetni. Tavaly volt egy előterjesztésük, ami az előző testület 
által támogatást kapott és előkészítettek több pályázatot. Ennek első lépése, hogy 61 millió Ft-
ból, amely gyakorlatilag megnyert pályázat, egy kertészet kialakítását kezdik meg Egyeken. A 
pályázat arról szól, hogy 60 hátrányos helyzetű embernek lehetőséget biztosítanak, hogy 
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OKJ-s szakmát, kertész végzettséget szerezzenek. A projekt újdonsága, hogy jelenleg annak 
feltételeit vizsgálják, hogyan tudnák hosszú távon működtetni a projektciklus végeztével a 
kertészetet. Polgármester úrral megtalálták a közös hangnemet és úgy gondolják a 
településnek kitörési pontja lehet a kertészet és a mezőgazdaság, főleg, ha egy geotermikus 
erőmű jön létre, amelynek a hulladék hasznosítását a kertészetük meg tudná valósítani. Tavaly 
vásároltak egy ingatlant, melynek a pályázati előkészítése folyamatban van, ami egy 
szenvedélybetegek rehabilitációs lakóotthona lesz a terveik szerint. Jövő évben pályázatok 
fognak kiírásra kerülni, ők már dolgoznak azokon a pályázatokon, melyeket be szeretnének 
adni. Van egy másik pályázatuk is, ami 163 millió Ft. Összértékű, ez egy kétkörös pályázat, 
melyet szintén mezőgazdasági fejlesztésre kívánnak fordítani. Ennek az első körében benn 
vannak, a folytatásra várnak. Kapcsolatba léptek több szakemberrel és azt gondolja meg 
tudják találni azokat a kapcsolódási pontokat helyi vállalkozókkal, szakemberekkel, akik 
ebben a témakörben jártasak. A nemzetközi példákat figyelnek, pl. Spanyolország déli részén 
fóliasátrak alatt zöldség és gyümölcstermesztést kezdtek, 20.000 ha fejlesztés valósult meg 6-
8 éves időtartam alatt és 144.000 embernek adnak minden nap munkát. Ha még azt is 
figyelembe veszik, hogy a spanyol minimálbér 180.000 Ft., akkor talán tudnak valamiféle 
verseny előnyt kovácsolni maguknak, ha több összefüggő projektet sikerült az 
önkormányzattal, helyi vállalkozókkal, befektetőkkel kidolgozni. Ennyit szeretett volna 
tájékoztatásul elmondani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez egy új testület, szerencsésnek gondolta, hogy ismerkedjenek ezzel a szervezettel, 
vezetőjével a Tevékeny Szeretet Közösségével. Ritkán van Egyeken olyan sikertörtének, amit 
ők az elmúlt évben véghezvittek. Munkát adnak egyeki embereknek, idős egyeki embereket 
gondoznak, 106 főt. Ezeknek az embereknek az életminőségét emelik, ezért csak köszönettel 
fordulhatnak feléjük, főleg a gazdasági válság közepén. Jó az ha az elnök úr tudja mit akar 
elérni, örömmel tapasztalta, hogy sok közös keresztmetszete van az elképzeléseiknek. 
Szeretne az aláírt szerződésüket életre kelteni és egy geotermikus erőműbe beruházni 
Egyeken. Ez előtt akkor lesz nyitva az ajtó, ha a hulladékot hasznosítani tudják, ebben is nagy 
segítségre lesz a Tevékeny Szeretet Közössége. Nem légből kapott ötleteik vannak, tisztában 
vannak a Magyarországon futó kutatásokkal. Örül annak, hogy elindulnak ezen az úton, örül a 
jó híreknek. 
 
Szalai Erika képviselő: 
Megérte a fáradtságot és a tavalyi vitát a Tevékeny Szeretet Közössége, nemhiába a kitartás, 
csak köszönettel tartoznak, amiben bízott, most itt van, sok sikert még a továbbiakban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, fogadják el tájékoztatást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a tájékoztató tudomásul vételére szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
377/2010. (X. 28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Tevékeny Szeretet 
Közössége elnökének tájékoztatóját tudomásul veszi. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
3./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
4 témáról szeretne beszélni: az új hangyamozgalomról, a kóbor kutyákról, a település 
érdekeltségéről a Vízmű Zrt.-ben és a tűzifa kitermelés lehetőségeiről. 
Új hangya mozgalom: Tegnap Budapesten az új hangyamozgalom ünnepélyes zászló 
bontására került sor. Az 1800-as évek végén Károly gróf elindította a hangya szövetkezeteket, 
melyek közösségi érdekeken alapultak. Ez akkor Magyarország sikertörténete volt, ezeknek a 
szövetkezeteknek az volt az előnyük, hogy felismerték, jó az, ha a magyar áruknak piacot 
teremtenek és magyar termékeket forgalmaztak. Most egy hasonlót kívánnak létre hozni most 
a Károly gróf háziorvosának unokája lépett a nyomdokaiba. A mozgalom sikere azon múlik, 
hogy a kormány mennyi pénzt tesz mögé, annak idején mögé tették, most a Fidesz kormány 
szintén mögé kívánja tenni, illetve a Leader csoport elnöke. A közeljövőben Egyeken is 
tartani fognak egy tájékoztatót. Akkor lehet egy újabb kapcsolódási pont a Tevékeny Szeretet 
Közösségével. 
Kóbor kutyák: Mindannyiuknak fájó pont. Kihívták a sintért, meglepetésére üresen tért vissza, 
ez első körben alkalmatlanságot vet fel, de futnak még ebben 1-2 kört. Tervezne egy akciót 
majd Hegedüs doktorral, szerinte fel kell kínálniuk a lakosság részére egy ingyenes eb eloltási 
akciót. Számítani lehet rá, hogy a tél folyamán még több kutya kerül az utcára, jobb 
megelőzni a problémát. 
Vízmű Zrt.: egyeztetett az új vezérigazgatóval Nagy Miklós úrral. Vezető váltás történt, 
korábban ismerték Kovács úr tevékenységét. Nem volt szerencsés az, ahová a vezetésével a 
Vízmű Zrt. jutott, Balmazújvárossal szemben pert vesztettek, ami kb. 400 millió Ft-os fizetési 
kötelezettséggel járt. Ebből nekik is ki kellett venni a részüket, mivel ők a 2. legnagyobb 
tulajdonos. Azon csodálkozott, hogy az új igazgató 3 év alatt ki tudja úgy termelni ezt a 400 
millió Ft., hogy az önkormányzatnak fizetési kötelezettsége nem lesz. Racionalizálta a Vízmű 
Zrt. tevékenységét, leépített veszteséges tevékenységeket. November 8-án el fog jönni 
Egyekre és tartani fog egy tájékoztatót. Első körben ő azt mondta, hogy nem döntöttek 
véglegesen, de inkább hajlanak arra, hogy az egyeki apportot hozzák ki és váljanak 
függetlenné. Felvetődik a kérdés, hogy ha ő 400 millió Ft-ot 3 év alatt ki tud termelni, akkor 
ezt korábban miért nem lehetett. 
Tűzifa: gyakran érdeklődnek a lakosok, van-e az önkormányzat olyan területe, ahonnan 
tűzifát tudnak kitermelni. Információja szerint az elmúlt évben 300 engedély kiadására került 
sor. Tavaly, amit ki lehetett vágni azt kivágták, illetve még olyanokat is, amit nem lehetett. 
Ennyit kívánt elmondani a polgármesteri beszámolójában. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a polgármesteri jelentés elfogadására szavaz, 
jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a polgármesteri jelentést. 
 
4./ Tájékoztató a Gondozási Központ működéséről 
     Előadó: Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 
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Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
 
Köszönti polgármester urat és a Képviselő-testületet. A beszámoló írásbeli része elég 
részletes. Üdvözlendő, hogy egy 100 férőhelyes idős otthont terveznek Egyekre, mert igazán 
nagy szüksége van a térségnek rá. Az idős ellátásban egy 4 órás gondozási szükséglet 
megállapítására van szükség, hogy valaki bekerüljön egy idős otthonba. Egyeken 25 
férőhelyes az idősotthon és nagy részén olyan idős ellátottjuk van, akinek a 4 órás gondozási 
szükséglete meg van, sőt ezt jóval meghaladja, nagy részük amputált végtaggal él és ágyban 
fekvő beteg. Felmerült benne, hogy képesek-e ezek az idősek arra, hogy bármilyen 
tevékenységet végezzenek az otthon keretein belül. Az ő kérése is az volt, amikor átvette az 
intézmény vezetését, hogy próbálják az időseket kimozdítani ebből a letargiából, a folyamatos 
ágyban fekvésből és elmagányosodásból. Szembesülniük kell azzal a ténnyel, hogy nagyon 
nehéz ezeket az időseket kimozdítani, ezért próbálják helybe vinni a programokat, szabadidős 
tevékenységeket. Nagy érdeklődés van ez irányában, viszont, ha próbálják az időseket az 
otthonon kívülre mozgósítani, az már kevésbé sikeres. Sikertörténetről nem nagyon tud 
beszámolni, ha csak azt nem veszik sikertörténetnek, hogy az étkeztetés területén 2009 évhez 
viszonyítva drasztikus növekedés figyelhető meg, 19 ellátott volt, most pedig 130 ellátottnál 
tartanak. Mivel egy gondozónőjük van és mivel ő csak 9 ellátottat láthat el, így nem tudnak 
fejleszteni. A fejlesztés november 1-től várható ezen a területen, mivel a kistérség egy 
TÁMOP-os pályázat keretében sikeresen pályázott és a házi segítségnyújtás így 
megvalósulhat Egyek tekintetében. Összesen a pályázat keretében 30 fő lett 
segédgondozóként kiképezve, 20 főt tudnak foglalkoztatni, a 20 főből Egyeken lakosságszám 
arányosan 4 fő fog dolgozni november 1-től. A segédgondozó 2 régi és egy új ellátottat fog 
tudni ellátni, így aki a házi segítségnyújtás területén dolgozott fel tud venni 8 új ellátottat. 
Nehezebb helyzetben vannak, mint az egyházi szervezet, mert egyrészt a büdzséjük nagyobb, 
másrészt ők fenntartó és működtetőként működnek, nekik viszont a kistérségi társulási 
tanácsa a fenntartójuk és tőlük kell létszámot kérni, ha növelni szeretnék az intézményen 
belül. Közalkalmazotti jogviszonyban állnak a dolgozóik, de mielőtt a kistérségi tanács elé 
kerül a dolog, a helyi testületnek áldását kell adni arra, hogy létszámot növelnek a területen. 
Tavaly is felmerült már a beszámolóban, hogy kevesebben vannak, a személyi feltételek nem 
adottak, ezt az ellenőrző szervek is folyamatosan jelzik feléjük, ezért van ideiglenes működési 
engedélye az egyeki tagintézményüknek 2012. december 31-ig. Az új testület elé újra behozta 
a javaslatát, mert igaz, hogy 2012. december 31. még messze van, de érdemes elgondolkodni 
azon, hogy 2,5 fő az, amivel kevesebben vannak és ezt arra az időszakra teljesíteni kellene. 
Érdemes elgondolkodni, hogy ha most kapnának egy álláshelyet és a jövő év folyamán egy 
újabb álláshelyet, akkor feltornáznák ezt a hiányt a határidőre. A tárgyi feltételek is nagyon 
szűkösek, ebben viszont próbálnak társulási és intézményi szinten is pályázati lehetőségeket 
kutatni. Ígéretet kaptak, hogy idős otthonok fejlesztéséért pályázatok lesznek kiírva. A terület 
adott, az idős otthon hátsó részén lehetne bővíteni, ha ilyen pályázat lenne. Szeretnének az 
alaksori részben kialakítani egy irodát, hogy legalább az irodai helység biztosítva legyen, mert 
most az orvosi szoba, a beteg szoba és az iroda egy helységben van és nagyon szűkös. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Köszöni a kiegészítést, illetve a tartalmas beszámolót, a problémák ismertek, tudják, hogy 
nehéz helyzetben vannak és létszám hiány van, de azt látni kell, hogy létszám hiány van az 
önkormányzatnál, az oktatási intézményeknél, az iskolapedagógusok úgy tartanak 
szakköröket, hogy ellenszolgáltatást, díjazást ezért nem kapnak. A Polgármesteri Hivatal 
dolgozói, ha benn maradnak túlórázni – tapasztalatból tudja, hogy gyakran benn maradnak – 
ők sem részesülnek ezért anyagi juttatásban. A Gondozási Központtal kapcsolatban 
közhasznú munkásokkal próbálják a helyzetet enyhíteni, jelenleg 4 közhasznú munkás 
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dolgozik ott, akik szakképzettek is. Amennyiben tudnak még közhasznú program keretében 
segíteni szakképzett munkásokkal, akkor megteszik. A lehetőségek sajnos korlátozottak, az 
önkormányzat elérte a hitelfelvételi határát, 236 millió Ft. a hitelállomány. A belátás benne és 
szerinte képviselő társaiban is meg van, de a pénzt nem tudják mellé tenni. Kistérségi szinten 
próbálnak pályázati tevékenységgel olyan lehetőségeket találni, amire rá vannak kényszerítve, 
önerőből a lehetőségek nagyon korlátozottak. A gondozási Központban dolgozók munkáját 
csak köszönni lehet, az étkezők létszámának növelése nagyon pozitív, de plusz létszámot 
szerinte most nem tudnak biztosítani. 
 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
Köszöni a közcélúak munkáját, nagy segítség, az aggálya csak annyi, hogy az ellenőrző 
szerveknél nem lehet elszámolni az ő tevékenységüket, illetve nem oszthatók be műszakba. 
Tudni kell, hogy a csonkolt, ágyban fekvő betegek férfiembert megkívánó munkát kívánnak 
az ápolónőktől, tehát erőn felül teljesítenek. Vannak olyan betegeik, akik demensek, aki 
akkori állapotában nem tudja, mit csinál és van egy betegük, aki folyamatosan szökik az 
intézményből. Amikor egy ápolónő van, nagyon nehéz felügyelni a betegeket és szalad a 
szökött után. A közcélúakat, ha betenné műszakba, ágy melletti pótlékot kellene fizetniük, 
ami egy plusz kiadással jár. Lenne egy javaslata, ebben az évben Egyek vonatkozásában egy 
közel 1 millió Ft-os bérmegtakarításuk van és ha egy olyan megoldást találnának, hogy 
határozott időre felvennének egy ápoló-gondozót és kikalkulálnák, hogy 1 évre mennyi lenne 
a bér+járulék+pótlék, a bérmegtakarítást ők felajánlanák és az önkormányzat csak a hiányzó 
részt egészítené ki. Lehetne-e szó ilyen variációról? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Számukra nem ismert, hogy a közcélú dolgozókat nem lehetne délután foglalkoztatni. 
Műszakban nem lehet, de nem számít műszaknak, akinek a rendes munkaideje pl. 12-20 óráig 
van megállapítva. 
 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
5 óra után már délutáni műszaknak számít. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Nem számít annak, ha a rendes munkaideje úgy van megállapítva, hogy mindig délutános, 12-
20 óráig pl., ekkor mindig egy adott időben dolgozik. Úgy kell megállapítani úgy kell 
megállapítani, hogy az intézménynek előnyös legyen és a programban résztvevőknek is 
elfogadható legyen. Az 1 millió Ft-os megtakarításnak örülnek. Úgy gondolja, hogy plusz 
fizetési költségeket nem tudnak vállalni, de a megtakarítással gazdálkodhatnak a kereteiken 
belül. Kéri, ismertessék a szociális bizottság álláspontját. 
 
Kovács Sándorné képviselő, biz. eln.: 
Azt gondolja, azért nem szeretnek kimozdulni a betegek, mert nagy részük fekvőbeteg.  
Nagyra értékeli a 2 szolgálat munkáját, otthonukban gondozni a betegeket egészen más dolog. 
A bizottság a beszámolót tartalmasnak ítélte, nagyra értékeli az ott dolgozók munkáját. 
Tapasztalták, hogy nőtt az étkezők száma, sajnos azt is tapasztalják, hogy zsúfolt az 
intézmény. Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság 5 igen szavazattal a 
Gondozási Központ működéséről szóló tájékoztatót tudomásul vételre javasolja Képviselő-
testület felé. Kiegészítő javaslatok: a munkaerőhiány megoldására még több közcélú munkás 
foglalkoztatása az intézménynél, Kistérségen belüli munkaerő átcsoportosítással megoldani az 
intézmény munkaerő hiányát, az intézményben dolgozó közmunkások - előre két hónapra 
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elkészített munkaidő beosztás alapján - délutáni illetve hétvégi napokon történő 
foglalkoztatása. Ugyanígy az előző két szolgálat munkáját is nagyra értékelik. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Egy szakképzett ápoló teljes idejű foglalkoztatása havi szinten kb. mennyibe kerül? 
 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
89.500 Ft. a szakmai minimum, ehhez jön az étkezési jegy, ami 5.000 Ft., a munkaruha pénz 
15.000 Ft., 24.000 Ft. az ágy melletti pótlék. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Rendkívüli hőstettnek tartja, ahogy az idősek gondozása mellett helyt állnak, ez nem szakma, 
hanem hivatás, erre nem alkalmas mindenki. Volt egy olyan ajánlat a testület részéről, 
melynek során lemondtak bizonyos tiszteletdíj mértékről, ahhoz képest, ami a törvényi 
szabályozás keretében megállapítható lenne. Az az összeg, ami e lemondás keretében 
keletkezett alkalmas lenne arra, hogy egy szakképzett ápolót beállítsanak egyelőre határozott 
időre. Rendkívül szükségesnek tartja ezt a lépést és javasolja, hogy fontolják meg. Ezt az 
összeget fordítani lehet ilyen nemes célokra, mint az idősek gondozása, olyan dolgokat kell 
támogatni, ami a település és a lakók érdekeivel egyezik. 
 
Holló János alpolgármester: 
A bizottsági ülésen kivesézték a témát, elgondolkodtatónak tartja Hegyesi úr javaslatát, 
polgármester úr elmondta, hogy nincs miből, de rövidesen el fog jönni a 2012-es időpont és a 
határozott idejű állás sem megoldás, mert le fog telni, rövid az idő és gondolkodni kell, mert 
ideiglenes engedélye van az intézménynek, de ezen az ülésen nem tudnak segíteni. 
 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
Köszöni a támogatásukat és szociális érzékenységüket, ez a munka egy hivatás, az ott 
dolgozók ezt valóban hivatásból végzik, említette polgármester úr, hogy a hivatalban, 
iskolában is plusz munkát végeznek díjazás nélkül, ők is sokszor benn maradnak, mert 
segítenek a kollégájuknak, itt mindenki teszi a dolgát, annak ellenére, hogy nehéz 
körülmények között kell dolgozniuk. 
 
Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez.: 
Önmérsékletet mutatott a testület a jogszabályban meghatározott maximális szinthez, de a 
2010 évi költségvetésben az előző testület által megkapott illetmények és tiszteletdíjak 
kerültek betervezésre. A bérmegtakarítás terhére ki kellene számolni, mennyit futna ez az 
összeg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Hegyesi úr úgy gondolja, hogy térjenek vissza a novemberi testületi ülésen erre a témára, 
vagy a koncepció tárgyalásánál? 
  
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A koncepció tárgyalásánál vissza kellene térni, tisztában van vele, hogy mennyi áll 
rendelkezésre, azonban a pénzügyi bizottság ülésén kiderült, hogy a 36 millió Ft-os 
hitelszerződés nincs aláírva, tehát a hitelkeretük sincs 100%-osan kimerítve, működési célú 
hitelt pedig ilyen mértékben, mint a tiszteletdíjak kiegészítése, igénybe lehetne venni, 
amennyiben nem állna rendelkezésre a bérmegtakarítás. Arra gondolt, hogy a bérmegtakarítás 
és a rendelkezésükre álló lehetőségek felhasználásával együttesen kellene megszerkeszteni 
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egy olyan struktúrát, amiből finanszírozható lesz egy fő szakképzett ápoló. Jelenleg tudja, 
hogy nem tudnak dönteni, egy részletes előterjesztés kell, de javasolja, hogy mielőbb térjenek 
vissza. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Amikor 236 millió Ft. hitelről beszélt, akkor az önkormányzat hiteléről beszélt, Hegyesi úr 
pedig arról a 36 millió Ft-ról beszélt, amit a Kft. ne vett fel. A Kft. hitele valban függőben 
van, de az önkormányzat az után kézfizető kezességet vállal. Több hitel nincs. Javasolja, hogy 
a koncepció tárgyalásánál térjenek vissza erre a témára. A jóindulat mindenkiben meg van, 
szeretné, ha egy minőségi emelkedés lenne a Gondozási Központ szolgáltatásában. Szükség 
van még egy főre, de abban a rossz helyzetben vannak, hogy pénzük nincs és mindenhol 
szükség lenne még létszámra. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Kötelezettségvállalás korlátaiban ugyan olyan módon minősül a hitelfelvétel, mint a kezesség 
vállalás, nincs különbség, hogy a Kft veszi fel a hitelt a az önkormányzat kezességvállalásával 
vagy az önkormányzat. Ha ez a kezességvállalás megszűnik, akkor még van lehetőség, de ő 
nem azt mondta, hogy vegyenek fel hitelt feltétlenül, hanem ha tudnak egy ígértet adni az 
idősek otthonának, hogy a felszabaduló keretből kiegészítik az övékét, akkor lehet 
gondolkodni abban, hogy ez a plusz 1 fő létszám hosszútávon biztosítható. 
 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
Mindig októberben tárgyalják a beszámolót, javasolná, hogy kerüljön át mindig a következő 
év elejére, mert így csak egy rész beszámolót tudnak adni, úgy pedig mindig egy teljes évet 
tudnának bemutatni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Gondozási Központ 
működéséről szóló tájékoztatót minden év elején tárgyalják, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
378/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Gondozási Központ 
működéséről szóló tájékoztatót minden év elején tárgyalják. 
 
Határidő: 2012. január 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a szociális bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
379/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Gondozási Központ 
működéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi az alábbi 
kiegészítésekkel: 
 
- a munkaerőhiány megoldására még több közcélú munkás 

foglalkoztatása szükséges az intézménynél, 
- Kistérségen belüli munkaerő átcsoportosítással szükséges 

megoldani az intézmény munkaerő hiányát, 
- az intézményben dolgozó közmunkások - előre két 

hónapra elkészített munkaidő beosztás alapján - délutáni 
illetve hétvégi napokon történő foglalkoztatása 
szükséges.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a koncepció tárgyalásánál 
térjenek vissza az 1 fő létszámemelés tárgyalásához, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
380/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Gondozási Központ 
kérelmére koncepció tárgyalásánál visszatérnek az 1 fő 
létszámemelés tárgyalásához. 
 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 

 
5./ Tájékoztató a Mentőállomás működéséről 
     Előadó: Holló János intézményvezető 
 
Holló János intézményvezető: 
A bizottsági ülésen kérdések merültek föl, mindenkit nagyon érdekel, hogy mi van az új 
mentőállomással. Az akkori önkormányzat mindent megtett, felajánlotta az ingatlant a 
Csalogány út sarkán, tervezetett rá egy mentőállomást, melynek az engedélyeit már meg is 
kellett hosszabbítani. Politikai kérdés miatt húzódik ennyire ez a dolog. A pályázat nem csak 
állomás építésére és felújításra volt kiírva, hanem egyéb eszközbeszerzésre is, mint pl. 
mentőautó, szakfelszerelések. Nyilván azért nem sürgős pályázni, mert csak az országis 
mentőszolgálat pályázhat. Mindenki várta az országgyűlési választásokat, kormányváltás 
ment végbe, náluk is leváltották a vezetőt, új főigazgatójuk van, aki más álláspontokat 
képvisel. A mentőszolgálat halasztást kért a pályázat benyújtására. Az önkormányzati 
választás után hívta fel a főigazgatóság, megkérdezte új polgármesterük van-e, közölte, hogy 
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igen és kérdezte van-e pénze a polgármesternek a mentőállomásra, mondta, hogy nincs és 
ekkor mondta, hogy akkor indítsák a pályázatot. 10 éves korig vehetnek részt a mentőautók a 
mentésben és 3-4 év itt nagyon sok idő, tehát első sorban erre kell majd fordítani a pályázat 
összegét. 
Benne van az egyeki mentőállomás a pályázatban, úgy néz ki, hogy menni fog.  
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szakszerű, tartalmas a tájékoztatónak ítélték meg, Szociális, Egészségügyi és 
Gyermekvédelmi Bizottság a Mentőállomás működéséről szóló tájékoztatót 5 igen szavazattal 
tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé. 
 
Holló János intézményvezető: 
Nem tud tejes éves statisztikával szolgálni, ő is kéri, hogy januárban tárgyalják a beszámolót, 
így ő is egész évet tudna bemutatni. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Az egészségügyi működésről 2 évente van beszámoló, de az is tavasszal, ő is javasolja, hogy 
a mentőállomás működését is év elején tárgyalják. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Mentőállomás működéséről 
szóló tájékoztatót minden év januárjában tárgyalják, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
381/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Mentőállomás 
működéséről szóló tájékoztatót minden év januárjában 
tárgyalják. 
 
Határidő: 2012. január 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Holló János intézményvezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a szociális bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
382/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Mentőállomás 
működéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Holló János intézményvezető 
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6./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános iskola     
     intézményegység 2009-2010-es tanévben végzett munkájáról, és a 2010-2011-es tanév  
     kezdéséről 
     Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 

       Intézményegység vezető 
7./ Beszámoló az ETKIKI Többcélú Intézmény Napköziotthonos Óvodák 2009-2010-es  
     nevelési évben végzett munkájáról, és a 2010-2011-es nevelési év kezdéséről 
     Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 

      Intézményegység vezető 
 
Hajduné Holló Katalin igazgató: 
Összevont napirendként kérte tárgyalni, mivel intézményátszervezés történt, célszerű lenne 
egy beszámolót kérni és ezt nem csak a 2 intézményre érti, ezt a kérését továbbra is fenntartja, 
ezért 1 beszámolót hozott. Kiegészítést nem kíván tenni, de 2 dolgot szeretne kiemelni és 
rávilágítani az elmúlt évben végzett tevékenységre és azokra a problémákra, amik 
nehezítették az intézmények működését. Rendhagyó évet tudhat maga mögött az ETKIKI, az 
ÉAOP pályázatnak köszönhetően olyan tárgyi fejlesztések történtek mindkét 
intézményegységben, ami jelentősen befolyásolta az intézmény működését, az óvodai egység 
átmeneti helyszínre kényszerült, az iskolában pedig a tanítás mellett folyt a beruházás. A 
tanulók, pedagógusok és szülők türelmének, segítő hozzáállásának köszönhetően sikeresen 
lezajlott a felújítás, illetve bővítés. A tárgyi feltételek tekintetében 21. századi körülmények 
között kezdhették meg a tanévet. A testület számára ismert a költségvetési megszorításokat 
célzó intézkedés, olyan intézkedésre kényszerültek, ami nagymértékben nehezítette a szakmai 
munkát. A törvényesen szükséges pedagógus álláshelyekhez képest nincs biztosítva a létszám, 
az engedélyezett pedagógus álláshelyek száma kevesebb, mint a szükséges. Másik probléma, 
hogy az engedélyezett álláshelyek számával sem tudtak élni, ugyanis olyan intézkedésekre 
kényszerültek, mint pl. részmunkaidős foglalkoztatásra. Az óvoda esetében még súlyosabb a 
helyzet, mert betöltetlen engedélyezett álláshelyek vannak, az óvodapedagógusok reggeltől 
estig dolgoznak, mindenféle pluszjuttatás nélkül, túlórát, helyettesítést nem fizethettek egyik 
intézményben sem. Ezt az évet végig csinálták a pedagógusok, de ez olyan szintű 
megszorítás, ami a szakmai és a minőségi munkát veszélyezteti. Elfáradtak a pedagógusok, 
mindent megtettek, nem is ment a szakmai munka rovására, de ez hosszú távon nem tartható. 
Eljutottak oda, hogy szakköri foglalkozásokra pályázati úton tudtak pénzt szerezni, ez jó hír, 
viszont az óraszámok tekintetében a törvényesen felhasználható órakeretet nem tudják 
felhasználni, a törvényesen felhasználható 648 lenne, ezzel szemben tantárgy felosztást 570 
órára voltak kénytelenek elkészíteni. Hosszú távon ez nem tartható. 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és Napközitthonos Óvodák 
intézményegység 2009-2010-es tanévben végzett munkájáról és a 2010-2011-es tanév 
kezdéséről készült beszámolót. 
Javaslatok:    

- A jövőben egységes minden intézményre kiterjedő beszámoló készüljön. 
- A Képviselő-testület a beszámolót a tanév befejezését követően augusztusban 

tárgyalja. 
- Kérje fel a Képviselő-testület Polgármester urat, hogy vegye fel a kapcsolatot a 

Pannon Guard Zrt-vel a Móra Ferenc Általános Iskola és Napköziotthonos Óvodák 
biztonsági rendszerének működésével kapcsolatban.  
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ugyanaz a javaslata, mint ami az idősek otthonával kapcsolatban volt a létszámhiányra nézve, 
legkésőbb a koncepció tárgyalásakor vegyék elő ezeket a létszám igényeket és próbálják 
orvosolni, mert ez megint egy kiemelten lényeges terület, amit nem szabad így hagyni. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Meglepődött az adatokon a nehezen kezelhető gyerekekről. Itt van az orvosi rendelő, minden 
nap tanúi a gyerekek viselkedésének, már szólt a biztonsági őröknek. Le van írva a 
beszámolóban, hogy csoportépítő tréningeket szerveznek ezeknek a gyerekeknek, nem tudja 
van-e értelme, nő a fegyelmi ügyek, hiányzások száma. Nagyon nehéz a pedagógusi pálya, 
többekkel beszélgettek, összeszorult gyomorral mennek dolgozni. A gyermekjóléti szolgálat 
mennyiben tud segíteni, nem látja, hogy hatékonyan tudnának segíteni. A munkájukat nagyon 
elismeri. 
 
Hajduné Holló Katalin igazgató: 
Előre szeretné jelezni, hogy a következő testületi ülésre szeretné hozni az anyagot, mivel 
kiírásra került az intézményegység vezetői pályázat az iskola tekintetében, ugyanis 
eredménytelen pályázat esetében 90 napon belül újra ki kell írni. Legutóbb azért lett 
eredménytelen a pályázat, mert álláshely hiányában nem tudták külső pályázóval feltölteni és 
a következő ülésre szeretné hozni az álláshely iránti kérelmét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Egyet ért Kovácsnéval, szomorú folyamatok tapasztalhatók, felnőttként abban van részük, 
hogy tudják, ha valahol rosszat tesznek, ártanak, ok okozati összefüggésekkel megbüntetik, 
börtönbe kerül, erőszaknak lesz kitéve. Ezt az iskolából törvény által kitörölték, a 
gyerekeknek jogaik vannak, a kötelességeik kevésbé tudatosulnak bennük. Úgy tudja, a 
kormány változtatni akar az oktatási törvényen, az intézmények finanszírozásán, szó van 
arról, hogy kiveszik az önkormányzatok kezéből, jövőre fog ez letisztulni. Intézményvezető 
asszony utolsó mondata az volt, hogy ez hosszú távon nem tartható, hasonló visszajelzések 
érkeznek hozzá. November közepére tervezi, hogy az intézményvezetőkkel részintézmény 
vezetőkkel összeüljenek és valami megoldást találjanak, olyan stratégiát dolgozzanak ki, ami 
a település javát szolgálja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a létszámkérdésre a koncepció 
tárgyalásánál térjenek vissza, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
383/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az ETKIKI Többcélú 
Intézmény kérelmére a létszámkérdésre a koncepció 
tárgyalásánál visszatérnek. 
 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Hajduné Holló Katalin igazgató 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
384/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az ETKIKI Többcélú 
Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola és Napközitthonos 
Óvodák intézményegység 2009-2010-es tanévben végzett 
munkájáról és a 2010-2011-es tanév kezdéséről készült 
beszámolót elfogadja az alábbi kiegészítésekkel: 
 
- A jövőben egységes minden intézményre kiterjedő 

beszámoló készüljön. 
- A Képviselő-testület a beszámolót minden tanév befejezését 

követően augusztusban tárgyalja. 
- Felkéri a polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a 

Pannon Guard Zrt-vel a Móra Ferenc Általános Iskola és 
Napköziotthonos Óvodák biztonsági rendszerének 
működésével kapcsolatban.  

 
Határidő: 2011. augusztus 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Hajduné Holló Katalin igazgató 

 
8./ Kérdések, interpellációk 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
3 javaslata lenne, nemrég járt Telekházán, Ohaton és Félhalmon, és mindhárom helyen 
tapasztalt olyan viszonylag kis költségvetéssel és könnyen megoldható problémát, amit 
orvosolni kellene. Ohaton elkezdődött az ivóvíz hálózat építése, ez már régóra húzódik és 
lassan halad, annyira rossz minőségű az ivóvíz, hogy arra való tekintettek, hogy ez kötelező 
feladata az önkormányzatnak, lépjenek közbe és próbálják meggyorsítani ezt a folyamatot. 
Telekházán bezárták a postát és a mobil postaszolgáltatás működik, az embereknek nagy 
segítség lenne, ha a postahivatal újra nyitna, a napi hírekből hallhatják, hogy a kormány 
bizonyos rendszer szerint újra nyitják ezeket a kis postákat, javasolja, vegyék fel a kapcsolatot 
és a telekházi postát nyittassák meg újra. A 3. javaslata a félhalmosi buszmegálló, illetve a 
körülötte található járdahálózat rendbe tétele lenne, tudja, hogy ehhez pénz kell, de neki 
többen elmondták, hogy akár munkával, akár anyaggal, szerszámmal tudnának segíteni. 
Vannak közmunkások, ide egy hatékony és hasznos munkavégzésre lehetne őket 
csoportosítani. Lehet, hogy polgármester úrnál nyitott kapukat dönget, de a polgármesteri 
hivatal és a Kft. közreműködésével szerinte olcsón és gyorsan meg lehet oldani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Valóban nyitott kapukat dönget. A félhalmosi buszmegálló néhány napja vált ismeretessé 
előtte és a 12. napirendi pontban vissza is fognak erre térni, pénzügyi átcsoportosításról lesz 
szó és többek között erre a célra átcsoportosítanak 200.000 Ft-ot járda javításra, bízik benne, 
hogy a Kft hamarosan ki tudja javítani. Az ohati ivóvíz hálózat kérdése is ismeretes előtte, a 
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Vízmű Rt. cinkelt lapokkal játszik, visszatartják a fejlesztéseket és oda koncentrálnak, ahol 
biztosra kimondják, hogy a Vízmű Rt.-ban maradnak. Aki ki akar válni, annak nem kívánnak 
fejleszteni, ennek ellenére Nagy Miklós úrtól ígértet kapott, hogy november 8-án, amikor 
tájékoztatót ad, erről ismét ad tájékoztatást és megkérte, hogy az legyen benne, hogy ez a 
projekt sikeresen le van zárva. Az eszközök meg vannak, csak a munkát kell elvégezni, 
állítólag a Csomor Lajosék ülnek a feladaton. A posta újra megnyitását jónak gondolja, 
vegyék fel a kapcsolatot és tegyék meg, amit tudnak. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Úgy tudja, van egy szerződés a Kft, az önkormányzat és a Vízmű között, meg kellene 
vizsgálni, hogy mire vállalt kötelezettség a Vízmű Rt., amennyiben esetlegesen szerződést 
szegett, akkor az ő költségére meg lehet ezt csinálni, utána benyújtják a számlát a vízműnek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ígéret van Nagy Miklós úr részéről, rátelefonál, megpróbálja először békés úton rendezni a 
kérdést, ha nem sikerül, lépéseket kell tegyenek. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Félhalom problémájával kapcsolatban az előző ciklus végén neki is jelezték ezt a problémát, 
akkor Zelei úrral próbálták körbe járni, kinek a feladata lenne ez. Fura dolog, az egyik oldalon 
egy rendezett, betonozott buszmegálló van, a másik oldalon egyszerűen csak egy tábla és 
sárban, vízben állnak a lakosok. Telefonos egyeztetéseket követően, mivel országos közút 
mellette van ez a buszmegálló, Zelei urat kérte meg, hogy egyeztessen a közútkezelővel és azt 
az információt kapták, hogy nagyon apró finom szemű sódert lehet elhelyezni. Ezt is csak 
szóban kapták, mert elképzelhető, hogy még külön engedélyek is kellenek a betonozott lapok 
elhelyezésére. Ha nagyobb szemű sódert tesznek és kár keletkezik az ott elhaladó autókban, 
esetleges kárigény is keletkezhet, ez ügyben ennyi információjuk van. Áthidaló megoldásnak 
ezt látná és meg lehet nézni, mik azok az előírások, hogy itt egy kibetonozott buszmegálló 
legyen. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A közútkezelő feladata lenne? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ő azt mondta, hogy szerinte első körben a Volán, mert ő helyezi ki a táblákat, a másik 
oldalban buszváró szigetet alakítottak ki, szerinte itt is kellene, ez ügyben tanácstalan. A 
közutat azért keresték meg, mert országos közút mellett van és mielőtt oda bármit 
elhelyeznének, nem akarták az ő hozzájárulásuk, vagy információjuk nélkül megtenni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Egészen biztosan meg lehet állapítani, hogy kinek a feladata, nyilván a közútkezelő és a 
Volán lehet első körben a címzettje ezeknek a feladatoknak. Meg kell nézni a jogszabályt, a 
közbiztonság fenntartása viszont az önkormányzat feladata, tehát ezt érintő kérdés lenne a 
buszmegálló. Javasolja, nézzék meg a vonatkozó jogszabályt, kinek a felelőssége, szólítsák 
fel, hogy haladéktalanul intézkedjenek, mert ha baleset történik az önkormányzat felelősségét 
is vizsgálni fogják, ha nem teszi meg az, akinek a felelőssége, akkor be kell szerezni az 
engedélyeket, megcsinálni helyettük és utána benyújtani a számlát. Egészen biztosan 
érvényesíthető követelés lesz. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Tópart út lakói keresték meg átereszekkel kapcsolatos problémákat jelezve újra, az előző 
testület hozott döntéseket, hogy áll ez a probléma. 
 
Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
A Béke és Ságvári út közötti rész folyamatban van, csak más feladat adódott időközben, ami 
miatt tolódott, de el fogják végezni, a Bartók út után csinálják. Végleges megoldás nem lesz, 
mert csak az lenne, ha a befogadótól indulnának el, de az újabb problémákat fog felvetni, ez 
tüneti megoldás, nem csak itt van ilyen probléma. Zelei úr a koncepció készítésére le fog 
tenni egy olyan tervet, hogy ezeket a kritikus részeket a költségvetésbe vegye fel a testület, 
illetve majd foglalkozzon vele. 
 
Antal László képviselő: 
Volt egy olyan rendelet, hogy ha a képviselők indokolatlanul hiányoznak, a tisztelet díjukból 
levonásra kerül egy bizonyos összeg, az elmúlt ülésen megállapították a tisztelet díjakat, ez 
benne maradt? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Rendelet végén megtalálható, hogy a korábbi alap rendelet hatályon kívül helyezi, tehát ezt is, 
de magasabb szintű jogszabály, tehát törvény is szabályozza a hiányzásokra vonatkozó 
szankciót. Amikor a rendelet tervezetet készítették Dr. Pető István kollégájával, azért is vették 
ki belőle, mert azt a fajta szankciót még az előző testület alakította ki és ennek a testületnek is 
legyen meg a lehetősége, hogy ha ez ügyben kíván helyi szabályokat alkotni, akkor majd ez a 
testület is megalkotja, tehát most nincs benne. 
 
Antal László képviselő: 
Javasolja, hogy kerüljön vissza. A Sharepoint rendszer miért nem működik, ezt egy nagyon jó 
dolognak tartotta, mert vissza tudnák követni az összes anyagot és egy helyen lenne meg. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Rendelet tervezetet fog készíteni. A Sharepoint rendszerről nincs információja, hogy nem 
működik, ilyen jelzést még nem kapott, de utána fog nézni a kollégákkal. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Lényegesnek tartaná, hogy a testületi ülések videó anyagát fel tudják tölteni az internetre, kéri 
jegyző asszonyt ez ügyben is tájékozódjon az informatikus kollégánál, hogy milyen módon 
lehetne ezt megtenni. Rengetegen rendelkeznek számítógéppel, de az egyeki hírmondó nem is 
alkalmas arra, hogy részletes tájékoztatást adjon. A régi testületi ülések jegyzőkönyvei 
nagyon lassan kerülnek föl, a fél évvel ezelőtti talán az utolsó, ami fenn van. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Lehet, hogy nem jó helyen nézte, mert a jegyzőkönyvek fenn vannak.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Akkor ezt visszavonja, lehet, hogy ő nézte el. A videó anyagot oldják meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ismét nyitott kapukat dönget Hegyesi úr, ő is felvetette ezt Herbák Erikának, hogy szeretné 
látni a videó felvételeket a honlapon, hogy a lakosság le tudja tölteni, mert a kábeltelevízión 
keresztül nem sokan tudják nyomon követni. Sajnos drága az internet szolgáltató, havonta 
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25.000 Ft.-ot fizetnek azért a tartalomért, ami most fenn van ő ezt is sokallja és ha nagy 
terjedelmű videót szeretnének feltölteni az is plusz költséget jelentene. Próbálják a honlap 
tartalmát optimalizálni, talán havonta egyszer feltölthetnék ezeket a videókat, a régi testületi 
jegyzőkönyveket leszedhetnék. A kábeltévéért is sokallta az 5000 Ft-ot, kiderült, hogy az ő 
irodájában van egy tv, amin ezt nyomon lehet követni, ő ezt felmondta, mert nincs ideje az 
irodában tv-t nézni. Nehezményezte, hogy az október 23-i ünnepség nem volt fenn a 
honlapon, a lakosságnak ez úton is tudomására kell hozni, hiszen értük vannak ezek a 
rendezvények. 
 
Antal László képviselő: 
Javasolná, hogy az Egyek.hu-t vásárolják meg, ennek minimális a költsége és egy szerver 
géppel ki tudnák váltani, ha maguk üzemeltetnének egy gépet, akkor szolgáltatótól 
függetlenek lennének. Egy gép folyamatosan működne, erre fel lehetne tölteni a videókat, 
próbáljanak meg a szolgáltatótól függetlenek lenni, ezzel költséget is csökkentenek, másrészt 
a technikai lehetőség is bővül. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szintén meglepődve tapasztalta, hogy az összes intézménynek külön van internet 
szolgáltatása. Folyamatban van az is, hogy megvizsgálják, pénzügyi irodavezető asszonyt már 
meg is bízta ezzel, szeretné, ha egy internet szolgáltatójuk lenne és alhálózatot alakítanának 
ki. Megvizsgálják, hogy ezzel tudnak-e elérni megtakarításokat. Kéri a képviselőket, 
nyilatkozzanak, elfogadják-e az adott válaszokat. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő nyilatkozott, hogy elfogadja a válaszokat. 
Hajduné Holló Katalin képviselő nyilatkozott, hogy elfogadja a válaszokat. 
Antal László képviselő nyilatkozott, hogy elfogadja a válaszokat. 
 

Szünet 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Tájékoztatja a képviselőket, hogy Ecsedi János bizottsági tag eskütételére még nem került sor, 
most jelen van Ecsedi úr, le tudja tenni az esküt. 
 
Javasolja, hogy a nemzetőrök bemutatkozását vegyék előre, jelen van Hoffman Géza és 
Szemán Sándor úr, illetve megérkeztek a nemzetőrök is. 
 
Rövidesen megérkezik Hámori doktor úr is, javasolja, hogy az ő napirendi pontját is vegyék 
előre. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal úgy döntött, hogy az Egyebek 22./ Nemzetőrök 
Szövetségének bemutatkozása, 18./ Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása 
napirendeket előre veszik. 
 

Ecsedi János bizottsági tag eskütétele. 
 
9./ Egyebek 
 

22./ Nemzetőrök Szövetségének bemutatkozása 
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Szemán Sándor Nemzetőrök Szövetsége elnök helyettese: 
Tiszafüredi származású, a múltja, családja is köti Egyek településhez. A nemzetőrség 
alelnöke, feladata a térségben tovább szervezni a nemzetőrséget. Tiszafüreden indították ezt a 
lehetőséget és az egyeki lakosságból is csatlakoztak, Egyeken 8-an, Tiszafüreden 10-en. 
Tiszafüreden is be vannak jelentve a jegyzőnél, polgármesternél és rendőrségnél, nagyon 
örülnek neki. Szeretnék a hagyományt megőrizni, a díszegyenruhát beiktatni, segíteni a 
lakosság biztonság érzetét. Bővíteni szeretnék a szervezetet a fiatalság felé, lakosság felé. 
Kérik a helyi szerveket, hogy támogassák munkájukat, szeretné, ha tudnának a jövőben 
beszélgetni, tájékozódni, bízik benne jó dolgok fognak ebből kialakulni, hiszi, hogy tudnak 
együtt dolgozni, szolgálni. Bíró Imre és Bíró István a helyi parancsnokok. 
 
Hoffman Géza Nemzetőrök Szövetsége elnöke: 
Köszöni, hogy gondoltak rá, Budapestről jött, mert megkapta a meghívót. Szervezetük 2000- 
ben alakult, először Budapestre és Pest megyére korlátozódott, idő közben kibővült, országos 
hatáskörrel tevékenykednek. 18 megyében vannak jelen, illetve az országhatáron túl is 
magyar közösségeket tudtak feladatukhoz csatlakoztatni, saját csoportjuk van pl. 
Luxemburgban, Amerikában, Németországban. Közhasznú társadalmi szervezet, a 
közhasznúsági törvény alá tartoznak és ennek megfelelően határozták meg a célokat, 
amelyekben tevékenykedni szeretnének. Az alapszabályukat és bemutatkozó levelüket 
elküldték polgármester úrnak és jegyző asszonynak, ennek megfelelően köszöni, hogy 
bemutathatja szervezetét.  Reméli, hogy az önkormányzat a jelen nemzetőreik munkájára 
később számíthat, előre biztosítja az önkormányzatot, hogy azért lettek a szervezetük tagjai, 
mert saját szabadidejüktől függetlenül, azokat a közhasznú célokat akarják szolgálni, ami az 
alapszabályukban benne van. Tudomása van arról, hogy a nemzetőreik faluőrök is, ez már az 
önkormányzat részéről is kiemelt státuszt biztosíthat később a számukra. Amikor alakultak, az 
volt a céljuk, hogy politika mentesen tevékenykedjenek, pártokat nem támogatnak, minden 
alkalommal a hivatalosan kormányra jutott szervet támogatják, mint parancsnok egyénileg is 
felelős, hogy tagjai sorába köztörvényes bűnözők ne kerüljenek be. A belépési nyilatkozat 
kitöltésekor erről büntetőjogi felelősségük tudatában erről is nyilatkozni kell. 10 éves 
fennállásuk alatt még 1 emberről sem derült ki, hogy bűnöző lett volna. 526 tagú a szervezet, 
sok időt fordítanak a társadalmi munka elvégzésére, ez ha egy kötelező minimál órabérrel 
lenne elszámolva, éves viszonylatban 39 millió Ft. értékű munkát végeznek. Szeretné, ha az 
együttműködés az itteni csoport és az önkormányzat oldaláról kialakulna, 
közrendvédelemmel, közlekedésrendészeti feladatokra irányul, de ha megkapják a kellő 
segítséget, segíteni tudnak a védőnők, gyámügy tevékenységében. Az önkormányzat 
rendezvényein biztonságvédelmi feladatokat is el tudnának látni. Egységes egyenruha esetén 
koszorúzásokon díszőrségi feladatokat is el tudnak látni. Ha a csoportvezető értesítve lesz, 
országos helyezettese, akkor nagy örömmel fogják a feladatot végrehajtani a legjobb tudásuk 
szerint. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Céljaikkal tudnak azonosulni, a hagyományápolásra, egymás tiszteletére, értékeik védelmére 
szükség van, a célkitűzések nem állnak távol egymástól, Bíró Istvánt faluőrként is tudják 
foglalkoztatni, aki jó tapasztalatokkal végezte munkáját, több bűncselekményt sikerült 
megelőznie. További sok sikert kíván, ha nemzetőr kollégái tudják támogatni, az 
mindenképpen örvendetes. Elgondolkozott, hogy mi a különbség a polgárőrség és nemzetőrök 
között, ő is polgárőrködött 5 évig, aztán kilépett vezetési problémák miatt. Markáns 
különbség a gyönyörű egyenruha, ez dicséretes, a testvérvárosukban hagyománytisztelő 
módon felvonultak, egyenruhát viseltek, bár ők tűzoltók voltak, egy ilyen szerv tagjának lenni 
is gyönyörű élmény, ők olyan benyomást tettek a résztvevőkre, mintha a 3 világháborút is 
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képesek lennének megnyerni. Egy ilyen szövetségben erő lakozik, bízik benne, hogy ezt az 
erőt sikerül a közösség javára használni. Köszöni bemutatkozásukat. Szerencsés lenne, ha 
kérhetnék az egyeki tagok bemutatkozását, hogy megismerje őket a lakosság.  
 
A jelen lévő egyeki nemzetőrök bemutatkoznak: 
Bíró Imre csoportvezető helyettes, Bíró István csoportvezető helyettes, Szilágyi Szabolcs és 
Bacsa Attila. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester megköszöni a nemzetőrök bemutatkozását. 
 
9./ Egyebek 
 

18./ Fogorvos rendelési idejének megváltoztatása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Volt egy kérés a doktor úr felé, hogy úgy alakítsa a rendelési idejét, hogy a vidékre eljáróknak 
is legyen lehetőségük péntek délután elmenni a fogászatra. Sikerült-e új javaslatot kidolgozni? 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Ha megnézik a környék, illetve a vidéki Magyarország fogászati ellátottságát, nem jellemző, 
hogy ilyen méretű településeken péntek délután is tartanának fogászati ellátást, sőt sok helyen 
még a rendelési időt sem tartják be. Náluk ezzel kapcsolatosan probléma nem merült fel az 
utóbbi években, szerencsés Egyek abból a szempontból, hogy fiatal gárda van, akik mindig itt 
vannak és a legmodernebb kezeléseket is véghezviszik, a fogmegtartás nagy előnyben 
részesítik. A péntek délutáni rendelést nem tudja vállalni. Olyan megoldást tud bizonyos 
egyeki lakosoknak, akik csak péntek délután tudnának jönni, ha Debrecenbe elmennek, 
szívesen fogadja őket, ott magánrendelése van, de nem, mint magánszemély jönnek, hanem 
megoldják, mintha az itteni rendelőben történne a kezelés, tehát ami itt ingyenesen jár, ott is 
ingyenesen járna. Ilyen áthidaló megoldást el tud képzelni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ki lenne függesztve, hogy fogadás péntek délutánonként Debrecenben, hasonlóan, mint egy 
fogorvosi ügyelet? 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Előzetes egyeztetett időpontban igen, fogja fogadni őket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Akinek akut problémája van, azzal mi lesz? 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Fogászati fájdalom általában hetekig érlelődik, tehát mindenkinek azt javasolja, ne hagyja az 
utolsó pillanatra. Amennyiben Debrecenben tartózkodik, akkor segít, ha nincs Debrecenben, 
elutazik, akkor nem tud segíteni. 
 
Vigh József képviselő: 
Mi történik, akinek pénteken fáj a foga, az véleménye szerint vessen magára, elhanyagolta. Ez 
az utolsó testületi ülés nagyon kampány ízű felvetése volt, csodálkozik, miért kellett újabb 
testület elé kerülni. Nem agyvérzésről, infarktusról van szó, nem sürgősségi ellátás, a 
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fogfájásba még nem tud, aki belehalt volna, nagyvonalú felajánlás, talán útiköltség térítést 
lehet erre használni? 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Ezt csak beutalásnál lehet, útiköltség papírt nem tudnak adni. Meg vannak a tb szabályai, a 
szájsebészet magasabb szintű ellátás, ha oda utalnak valakit, akkor jár ilyen költségtérítés. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Nem kampány jelleggel vetődött fel, főleg az eljáró dolgozók nem tudnak elmenni 
fogorvoshoz. Amíg Pásztor doktor úr fogadta a betegeket Tiszafüreden, vagy Tiszacsegén, 
megoldódott, most nem fogadja, akkor hová menjenek? Legalább legyen egy telefonszám, 
ahová elmehetnek fogat húzatni. 
 
Vigh József képviselő: 
Egyeken patika sincs hétvégén, nincs normális orvosi ügyelet, ezeket a dolgokat is át kell 
gondolni, a gyógyszer probléma fajsúlyosabb, amikor gyerekeknél merül fel. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Javasolja, maradjanak a napirendnél, a fogászati ellátásról volt szó. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szimpatizál Hámori doktor úr szakmai tevékenységével, 10 éve hozzá jár. Úgy emlékszik, 
régebben 2 fogorvos praktizált, akkor voltak péntek délután is és szombaton is fogászati 
lehetőségek. Az egész lakosságra kell, hogy gondoljon, kevés munkalehetőség van helyben, 
eljárnak a diákok. A diákok az egyetemen, főiskolán van fogászat, meg tudják oldani, de a 
dolgozók, akik eljárnak, esténként nem tudnak hová menni. Szeretné, ha a lakosoknak lenne 
lehetősége legalább kéthetente, havonta egyszer, vagy a rezidense szombatonként. Az 
önkormányzat eddig minden kérdésben támogatta és minőségi visszalépésnek érzékeli, ha 
pénteken, szombaton nincs fogászat. Az orvosnak is joga van pihenni, nem infarktus, de azt a 
lehetőséget meg kell adni az eljáró dolgozóknak is, mert semmi lehetőségük nincs a preventív 
megelőzésre. Debrecenbe bemenni költséggel jár, egy foghúzás 6-8 ezer, plusz az útiköltség. 
Meg kellene adni a lehetőséget az eljáró dolgozóknak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy fogadják el Dr. Hámori Lajos 
rendelési idejét, azzal a kiegészítéssel, hogy péntek délutánonként fogadja az egyeki 
betegeket előre egyeztetett időpontban a debreceni rendelőjében, jelezze. 
 
Képviselő-testület 4 igen, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodással szavazott és a javaslatot nem 
fogadta el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri Hámori urat, próbáljon valami újat kitalálni és a következő ülésen visszatérnek rá. 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Szomorú, Tiszafüreden vannak magánorvosok, oda is elmehetnek a betegek. A fehér 
töméseket szabályok szerint ingyen megcsinálják, ez szinte mindenütt 4-5 ezer Ft., érdekes, 
kicsit bizarr, hogy az ember jól végzi a munkáját, mindenkinek mindent megcsinál, ahogy kell 
és ez okozza a konfliktus forrást, de ha hanyagabbul járnának el, nem lennének annyira 
megelégedve az emberek nem merülne föl, hogy legyen itt pénteken is. 
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Antal László képviselő: 
Egyet ért polgármester úrral, hogy az eljáró tanulóknak, dolgozóknak akár havi 1 alkalommal 
sincs megadva a lehetőség, akkor azoknak nincs más lehetőségük, csak az, hogy fizessenek. 
Havi 1 alkalom péntek délután, szerinte ezt mindenki meg tudnák szavazni, másrészt Korródi 
doktornővel nem minden esetben voltak elégedettek a falu lakosai. 
 
Dr. Hámori Lajos fogorvos: 
Ez hozzá nem jutott vissza. 
 
Bíró Imre Egyekért Egyesület elnöke: 
Elnézést kér, hogy egy kicsit rombolni fogja az imidzsét, doktor úr készített neki egy koronát, 
begyulladt a foga, doktor úr úgy nyilatkozott, nem tudja megoldani, át kellett mennie 
Tiszafüredre és ő ki gyökér kezelte.  A diákok csak péntek du jönnek haza, illetve a 
munkahelyi hiányzás nem elfogadható. Ha kompromisszumra kell, hogy kerüljön sor, ez a 
javaslat megállja a helyét, mert igaz, hogy doktor úr idejével nem rendelkezik senki, de a havi 
1 péntek megoldható lenne. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Vannak jó és rossz példák is, Hámori úr praxisában neki csak jó tapasztalata van. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az eljáró dolgozókról és diákokról beszélnek, tehát egy későbbi időpont lenne jó, doktor úr 
Debrecenben a magánrendelést 5 óráig tartja, nem lehet egy rövidített rendelési időt beiktatni, 
az is nagy segítség lenne, esetleg 3 órás és csak az eljáróknak. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem orvosok, nem tudják megítélni, hogy egy fog mitől gyullad be, maximálisan feltételezi, 
hogy nem orvosi műhiba következtében gyulladt be a fog, hanem millió más okra 
visszavezethető forrása lehet. Ő nem törekedne arra, hogy a doktor úr imidzsét rombolja, 
főleg nem nagy nyilvánosság előtt. Szeretné megköszönni, hogy itt van köztük és biztosítja 
ezt a szolgáltatást még ha nem is az általuk megkívánt időben, de a hétköznapok mindegyikén 
itt van. Nem ért egyet azzal sem, hogy pusztán a fogápolás hiánya miatt gyullad be a fog 
hétvégén, ez alkati kérdés. Hálás, hogy van egy fogorvosi szakrendelés Egyeken, még jobban 
örülne, ha tudnának nagyobb létszámot biztosítani. Tisztelettel kéri, amennyiben van 
lehetőség rá, doktor úr fontolja meg, ha nincs akkor is megköszöni, hogy így marad és itt van 
köztük. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Novemberben újra tárgyalják a napirendet. 
 
9./ Egyebek 

 
21./ Pártfogó Felügyelői Szolgálat kérelme 

 
Kalló István pártfogó felügyelő: 
Az igazságügyi hivataltól volt már itt 2 alkalommal, eredménytelenül. Együttműködésre kéri 
az egyeki önkormányzatot közérdekű munkabüntetésre ítéltek foglalkoztatása terén. 10-11 
településen ő a pártfogó, minden településen van közérdekű munka foglalkoztatás, minden 
település együttműködik az igazságügyi hivatallal, Egyeken nincs egyedül. Az 
együttműködés úgy valósulna meg, hogy a helyi lakosok közül, akit ilyen büntetésre ítélnek, 
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azokat a helyi önkormányzat foglalkoztatná. Hajdúdorogon volt a legnehezebb a 
foglalkoztatás 3 éve. Az önkormányzat igen is szabhat feltételeket, nem az igazságügyi 
hivatal határozza meg, hogy az önkormányzat hogyan működik közre, hanem az 
önkormányzatnak lehetnek kritériumai. Egyeken 13 ember vár a büntetés letöltésére, 
javasolja, hogy nem egyszerre jönnének az emberek. Az elévülési idő 5 év, Dorogon született 
meg az a megoldás, hogy egy időben egyszerre 2 embert foglakoztatnak, ott 20 ember várt a 
foglalkozatásra, azóta 15 vagy ledolgozta, vagy leülte. Vegyék fontolóra, mert ha nem 
dolgozhatja le a helyi önkormányzatnál, akkor az ügy elévül, végrehajthatatlansággal kell 
beadni a javaslatot és a büntetés nem éri el célját, Egyek pedig ingyen munkaerő nélkül 
marad. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal, azzal a feltétellel javasolja a Képviselő-testület felé a 
közérdekű munkára ítéltek helyi foglalkoztatásának bevezetését, ha a felügyeletet a Pártfogó 
Felügyelői Szolgálat biztosítja.  

 
Kalló István pártfogó felügyelő: 
Létezik ellenőrzés, része a munkakörének, milyen formájára gondoltak? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A munkát meg kell szervezni, ki szervezi meg, munkaeszközt kell biztosítani, felügyelni kell 
a munkát, hogy ne további károkozás keletkezzen, nem látják ezt a felügyeletet szervezési 
munkát el tudná látni. Fazekas úr próbálkozott egy ilyen programban részt venni, negatív 
tapasztalatok születtek, ami tehermentesíti az önkormányzatot, akkor áldásukat adnák rá. 
 
Kalló István pártfogó felügyelő: 
Más településeken úgy működik az önkormányzat részéről, az a munkavezető, aki a 
közhasznú munkavégzést felügyeli, ugyanaz jár el a közérdekű munkára ítéltek esetében. 
Nagy könnyedség a Dorogi megoldás, hogy egyszerre csak 2 embert foglalkozatnak, 
nincsenek tömegestől, heti 1 alkalommal 2 fő nagy könnyedség lenne, az ellenőrzést 
megoldaná a munkavezető. Nánáson volt egy eset a közérdekű munkára ítélt leköpte a 
munkavezetőt, jelentették neki, ő mondta, hogy ne foglalkoztassák tovább, írják le a 
történteket és azonnali hatállyal beadja a büntetés átváltoztatására. 6 év alatt 1 ilyen történt, de 
ha nem akarják ledolgozni, azonnal adja be az átváltoztatási javaslatot. 
 
Szalai Erika képviselő: 
1-5-ig terjedő skálán hogyan értékelhető a munkások teljesítménye. 
 
Kalló István pártfogó felügyelő: 
4-esre tenné, mert akik ledolgozzák, azokkal semmi probléma, általában 8-14 óráig 
dolgoznak, akik nem dolgozzák le, azok leülik. Esetek többségében hetente többször is 
bejönnek, hogy hamarabb leteljen. Amennyiben 2 alkalommal nem teljesít, beadja 
átváltoztatási javaslattal, tehát ennyire egyszerű, aki nem dolgozza le, leüli. 
 
Szalai Erika képviselő: 
A dorogi eset a legsúlyosabb? 
 
Kalló István pártfogó felügyelő: 
Nem dorogi, a nánási kivételes eset.  
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Szalai Erika képviselő: 
Egyeken az még a nagy probléma, a lakosok is észrevették, hogy ezzel arányosan a bűnözési 
ráta is emelkedik, történt-e már kimutatás, párhuzamosan mutatható-e ki ilyen emelkedés, 
mert kifigyelhetik lakásokat. 
 
Kalló István pártfogó felügyelő: 
Ilyen kimutatásról nem tud, de azt gondolja, ha lefoglalják őket kisebb esély van erre. Nap 
közben eljárnak kerékpározni, ráérnek, elmennek szétnézni, ezt bármikor megtehetik, ilyen 
összefüggést nem venne, ezt kissé erőltetettnek tartja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja, hogy az ügyrendi bizottság javaslatáról szavazzanak. Itt is a Szöghatár Kft. 
vezetőjére testálnák ez a feladat, csak most különleges a helyzet, mert a régi ügyvezetőre ezt 
már nem tudják rátestálni, az újra pedig még nem akarják. Javasolja, ha Egyeken jár, 
próbáljon egyeztetni Zelei úrral, ha vele ki tudnak dolgozni olyan álláspontot, hogy ő vállalja 
a testület támogatni fogja. 
 
Holló János alpolgármester: 
Kicsi az eltérés a közérdekű és közhasznú szó között, szerinte elképzelhető, hogy volt a 
közhasznú munkások között, aki közérdekű munkára volt ítélve, csak azt pénzért dolgozta és 
a büntetése nem telt le. Mivel most a közhasznú programok lejárnak azért is lenne szerencsés, 
ha a közérdekűek elkezdenének dolgozni. Ha felügyelnék a munkájukat, akkor semmi 
kifogásuk nem lenne ellene. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy Kalló István pártfogó felügyelő 
folytasson tárgyalásokat Zelei Józseffel, az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. jövőbeni 
ügyvezetőjével, dolgozzák ki a foglalkoztatás lehetőségeit, melynek ismeretében a testület 
újra tárgyalja a kérelmet, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
385/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Kalló István pártfogó 
felügyelő folytasson tárgyalásokat Zelei Józseffel, az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. jövőbeni ügyvezetőjével, dolgozzák ki 
a foglalkoztatás lehetőségeit, melynek ismeretében a testület 
újra tárgyalja a kérelmet. 
 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Kalló István pártfog felügyelő 
   Zelei József Szöghatár Kft. jövőbeni ügyv. ig. 

 
9./ Egyebek 

  
1./ Tiszához vezető dorogmai út problémája (szóbeli előterjesztés) 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Amikor árvízhelyzet alakult ki, a vízügy megbízásából 40-50 tonnás teherautók hordták ki a 
földet, utólag kiderült, hogy fölösleges volt. Ezek a teherautók a Tiszához vezető dorogmai 
utat tönkre tették, a falu vagyonában 240 millió Ft. kár keletkezett. Emellett nem mehetnek el 
szó nélkül. Szincsák Ferenc állítólag adott egy nyilatkozatot, hogy ezért kártérítést nem 
kérnek. Valószínű, hogy a vízügy nem arra adott engedélyt, hogy 40-50 tonnás teherautókkal 
szállítsák oda a földeket. A szállítmányozó cég lehet felelős, a felróhatóság nagy kérdés, 
hiszen katasztrófa helyzetben akármi is megtörténhet. A katasztrófahelyzetet előzzék meg, de 
úgy előzzék meg, hogy másik katasztrófát ne okozzanak. A települést anyagi kár érte. 
Egyetlen turisztikai út, ami a szabadidő töltésére is alkalmas volt. Több lehetőségük is van, 
szerinte helyes, ha egy büntető feljelentést tesznek a rendőrségen és vizsgálják ki, ez a kár 
milyen körülmények között következett be. Szeretnének jó kapcsolatot a vízüggyel, lehet, 
hogy célszerű lenne egy ügyvédi irodát megbízni járják közbe a dolgot és alakítsák ki 
álláspontjukat. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal a Tiszához vezető dorogmai út problémájával 
kapcsolatos szóbeli előterjesztést elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé azzal, hogy 
az Önkormányzat ismeretlen elkövető ellen tegyen büntető feljelentést a rendőrségen 
gondatlan károkozás címén.     

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy járja körbe a Tiszához vezető dorogmai út problémáját, lehetőség szerint 
ügyvéd megbízásával kerüljön feltárásra a probléma, melynek fedezetéről a költségvetési 
koncepció készítésekor rendelkezzenek. A Pénzügyi Bizottság 1 igen szavazattal 4 
tartózkodás mellett szavazott a büntető feljelentés megtételét illetően.   
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A joggyakorlatban általánosan elfogadott vélemény, hogy a büntető jog alkalmazása egy 
ultimarációs eszköz, amikor a többi eszköz nem hozza meg a kívánt hatást. Véleménye szerint 
korai büntető feljelentést tenni, egyrészt azért, mert annyira kevés információt tudnak közölni 
a rendőrséggel, hogy a rendőrség információ hiányában, illetőleg részben azért, mert nem 
rendelkezik joggyakorlattal, mivel büntetőjogban érdekelt, feltehetően megszüntetik a 
nyomozást és közölnék, hogy polgárjogi úton érvényesítsék a követelésüket. Javasolta az 
ügyvédi közreműködést, nem jelentkezett, hogy ezt elvállalja, nem is kapott rá felkérést. Az 
ügyvédi iroda tárja fel a tényállást, szerezze be az iratokat, amik keletkeztek az ügylet 
kapcsán, polgármester írt-e alá nyilatkozatot, egy hozzáértő kolléga térképezze fel, azt 
követően, ha szükség van a büntetőeljárásra, akkor tegyen az ügyvéd javaslatot és tegye meg 
a feljelentést olyan előkészített formában, amivel a rendőrség is tud mit kezdeni. A 
katasztrófavédelemmel és a TIKÖVIZIG-gel a kapcsolatuk kardinális, lényeges jóba lenni 
ezzel a 2 szervezettel, nem túl barátságos lépés a potenciális gyanúsítottak ellen egyből a 
legkeményebb eszközzel odacsapni. Nem lenne diplomatikus és elegáns. 
 
Antal Attila biz. tag: 
Hegyesi úr véleménye ügyvédi hozzászólás volt, gyakorlatilag kutyulás-kavarás, itt tények 
vannak, történt egy rongálás, ha az előző polgármester adott egy nyilatkozatot, akkor 
jogsértést követett el, bűncselekményt valósított meg. A közvagyonnal nem rendelkezhet, 
nem az övé, itt a katasztrófavédelem, vízügy nem érintett, csak végezték a munkájukat. 
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Ismeretlen tettes ellen feljelentést kell tenni, vagy feljelentés kiegészítést tesznek, vagy 
elrendelik a nyomozást hűtlen vagyonkezelés formájában. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A nyilatkozat nem bizonyító erejű okirat, vissza lehet vonni. Ha Szincsák úr rájönne, hogy 
megtévesztették, vagy bűncselekménynek minősülne, azonnal visszavonná a nyilatkozatát és 
semmisnek minősülne. A rendőrségnél sok okos ember van, ő hozzájuk fordulna, de az 
ügyvédi megbízás is csábító, mert ő is azt mondja, legyenek diplomatikusak, de egy 
ügyvédnek nincs adatszolgáltatási kötelezettségük a vízügy, vagy a szállítmányozó cég 
részéről. Nem üres kézzel mennének a feljelentés elé, mert Zelei Józsefnek sikerült 
fényképeket készítenie a nehéz autókról rendszámmal, ahogy épp tönkre teszik az utat. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ez a kutyulás-kavarás jó cél érdekében történik. Célirányos, hatékony intézkedést hajtsanak 
végre, kellően előkészített feljelentést tegyenek, amivel a rendőrség tud mit kezdeni. Ne 
kapna az ügyvéd információt, azt nem hiszi, ismeri annyira a szakmáját, hogy tudja, milyen 
eszközöket vegyen igénybe. Lehet, hogy peren kívül meg tudnak állapodni a felek. Mindkét 
verziót elfogadja, tartózkodik ebben a kérdésben, azonban nagy különbség van aközött, hogy 
tesznek egy feljelentést, vagy úgy tesznek, hogy az szakmailag elő van készítve. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Mindkét verzióban lát jót is, rosszat is, leginkább azt tartja vissza, hogy egy ügyvédi iroda 
megbízása pénzbe kerül. Ritka az az ügyvéd, aki egy ilyen ügyet ingyen elvállal, bízva a 
majdani sikerdíjban. Tapasztalata alapján az ügyvédek kérnek egy alapdíjat, ami kb. 40.000 
Ft. lenne és utána kérnének sikerdíjat. Hegyesi úr elmondta a bizottsági ülésen, hogy akár ő is 
el tudná vállalni ezt az ügyet. Szeretné, ha nyilatkozna, hogy ingyen elvállalná-e az ügyet és 
megegyezhetnének a sikerdíjban, így tudná- e vállalni ezt az ügyet, mert ő biztos benne, hogy 
nem fog ügyvédet találni, aki ezt ingyen elvállalja. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Kellemetlen helyzetbe hozza polgármester úr, ha tegnap felveti, kicsit gondolkozhatott volna 
rajta. Ez egy 240 millió Ft. pertárgy értékű jogvita, van egy igazságügy minisztériumi 
rendelet, ami meghatározza, hogy a bíróságok mekkora ügyvédi díjat ítélhetnek meg az adott 
jogi képviselőnek, ha nincs szerződés, vagy eltérnek a megszokottól.  10 millió Ft után a 
pertárgyérték 5%-a, 100 millió Ft-ig 3%, ezután 1% az ügyvédi munkadíj, ezt az a fél fizeti, 
aki veszít az ügyben. El lehet vállalni ezt az ügyet úgy ingyen, hogy azt mondja az ügyvéd, 
hogy majd a végén, amit a bíróság megítél, azt kéri. Ettől elesik, ha megállapodnak a felek a 
per lezárásét megelőzően, ugyanez az eset a sikerdíj kapcsán is. Ezt senki nem szereti kockára 
tenni, mert munka van vele bőven. Van egy minimális ügyvédi költség, utazási, autópálya díj, 
parkolási díj, papír, nyomtat patron. Amikor ő ingyen elvállal egy ügyet, úgy szokta vállalni, 
hogy csak a költségeit kéri az ügyfeleitől és a végén egy nyertes per esetén, annak 
megfelelően részesül sikerdíjban. Nem számított erre a felkérésre, hogy polgármester úr őt 
bármivel is megbízná, de gondolkodna rajta, ha lehet. Ha a testület adna egy felhatalmazást a 
polgármesternek, hogy bizonyos feltételek között kössön szerződést, akkor lehet, hogy 
elvállalja. 
 
Holló János alpolgármester: 
Az út az önkormányzat tulajdona. Javasolja, hogy szólítsák fel a TIKÖVIZIG-et, hogy 
csinálják meg, vannak rá bizonyítékaik is, hogy az ő tevékenységük folytán károsodott. Ha 
létezik az említett nyilatkozat, védekezés képpen fel fogják használni, az is joszerű lesz, mert 
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a polgármester katasztrófa helyzetben nyilatkozhat, még akkor is gondolkodhatnak, hogy 
felhatalmaznak egy ügyvédet, hogy még jobban járja körbe az ügyet. Első lépésnek azt 
javasolja, hogy szólítsák fel a TIKÖVIZIG-et.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ő is így kezdené. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Antal bizottsági tag urat óva intené, hogy Szincsák Ferenc mellett a bűncselekmény szót 
emlegesse. Nem kívánja megvédeni, biztos, hogy nem is szorul erre, de abba az időszakban, 
amikor ezt a nyilatkozatot megtette, nem mint magánszemély tette, hanem mint polgármester 
és polgárvédelmi, katasztrófavédelmi ügyekben a polgármester akár 1 személyben is jogosult 
döntéseket hozni. Azt a nyilatkozatot, amit aláírt elmondása szerint, ő sem látta, nem tudja 
jogosságát megítélni. Amikor az ország minden területén az árvíz által okozott katasztrófákat 
látják, polgármester legyen a talpán, aki meg merte volna tenni, hogy ezek az autók ne 
vonuljanak és ne hordják a földet. Bár nem feltétlenül erre irányul a dolog, de felhívná a 
figyelmet, hogy előre jóslásokba ne bocsátkozzanak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Jó alpolgármester úr javaslata, akkor ez egy levélváltás lesz, amikor elküldik nekik az akkori 
polgármester nyilatkozatát. 
 
Murvai Ferenc biz. tag: 
Az ülés folyamán elhangzottak olyan érvek, hogy kevés információt tudnának adni a 
rendőrségnek és az ügy kimenetele bizonytalanná válhatna. Példaként szeretné illusztrálni egy 
cserbenhagyásos gázolás esetét, amikor sokszor egy parányi festéknyom marad a helyszínen 
és az eseten nagyobb részében fel tudják deríteni a tettest. A tiszai út esetében is egy 
cserbenhagyásos gázolás történt, szerinte bízzanak a rendőrségben, hogy ki tudja deríteni ki 
követte el és az önkormányzat kártalanítása megtörténjen. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A 2 dolog egy lapon nem említhető, a rendőrségnek kiváló technikai felkészültsége, szakértői 
állománya van egy közúti baleset, felderítésére, itt teljesen másról van szó. Ez egy polgár jogi 
jogügylet, ami egészen más felkészültséget tesz szükségessé. A rendőrség nem akarja 
használni, mert nem dolga, mert büntető jogban jártas. Általában elutasítják polgári jogi útra 
az egész ügyet, kirázzák a nyakukból sok esetben, ő is hisz a képességeikben, csak 
túlterheltek és egyféle képpen tudnak dolgozni. Egy jogász, amikor feljelentést tesz, azokat a 
pontokat, tényállási elemeket teszi a feljelentésbe, ami a rendőrnek szüksége van és 
megkönnyíti a dolgát. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Alpolgármester úr javaslatát nem kell megszavaztatni, mert akár feljelentést tesznek, akár 
ügyvédi megbízást adnak, ezt a nyilatkozatot első lépésként mindenképp be kell szerezni. 
 
Holló János alpolgármester: 
A javaslata arra irányult, hogy kérdezzék meg, mit lépnek, lehet megcsinálják az utat, bár 
kizártnak tartják, de a lehetőséget meg kell adni.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Akkor először szavazzanak alpolgármester úr javaslatáról, miszerint szólítsák fel a 
TIKÖVIZIG-et, hogy állítsák helyre a Tiszához vezető utat. 
 
Vigh József képviselő: 
Alpolgármester úr indítványa a többi javaslatot is magába foglalta. 
 
Holló János alpolgármester: 
Azt javasolta, hogy a levélváltás után döntsék el, melyik útra terelik ezt a problémát. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ezt a felszólítást is jogászra bízná, úgy kell megfogalmazni, hogy adjanak egy esélyt, hátha 
meg tudnak állapodni. Ettől függetlenül felelősség a felelősség. Tehát most még az sem 
kizárt, hogy a TIKÖVIZIG kifizeti az utat, de az előző polgármestert felelősségre vonja, ez 
csak feltételezés, hogy jogutódként a helyükbe lép valaki.  
 
Zelei József környezetvédelmi referens: 
Javaslatot szeretne tenni, nem ismerik a történetet, szeretné, ha egy 3 fős ad-hoc bizottság 
beletekintene és kialakítaná véleményét, a következő ülésre hozna egy javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ügyrendileg Zelei úr tehet javaslatot, mert ő úgy tudja, hogy javaslatot csak a testület tagjai 
tehetnek. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Nincs erre felkészülve, ő nem örül ennek a javaslatnak, nem tudja, mire alapozza ezt Zelei úr, 
hogy 3-4 képviselő jutna valamire és ezzel nem lebecsülni szeretne senkit.  
 
Zelei József környezetvédelmi referens: 
Azért merte mondani, mert nem ismerik a vis maior eseményt, hogy hogyan alakult ki és 
annak ismeretében lehet megtenni, hogy mi az objektív felelősség. Ha bárkit perel az 
önkormányzat, legyen az hatóság, TIKÖVIZIG, vagy bármelyik szervezet, akit bevontak és 
nem ismerik az adott utasításokat, akkor eleve vesztesek.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Bármelyik élő bizottságra is rá lehet testálni ezt a feladatot, de lehet ad-hoc bizottságot is 
választani, döntsön a testület. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ezt a javaslatot magára vállalja és ennek függvényében szavazzanak. Az önkormányzat adott 
be a vis maior alap terhére egy pályázatot, szerették volna, ha ezt a kárt megtérít, de sajnos a 
pályázatot elutasították. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy hozzanak létre egy Ad-hoc 
bizottságot a körülmények feltárására, jelezze. 
 
Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 5 tartózkodással szavazott és a javaslat nem 
kapta meg a kellő támogatottságot. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy szólítsák fel a TIKÖVIZIG-et, 
hogy térítsék meg a kárt és a következő ülés újra tárgyalják a témát, jelezze. 
 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
386/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a TIKÖVIZIG (4025 
Debrecen, Hatvan utca 8-10.) kerüljön írásban megkeresésére, 
melyben felszólítják a Tiszához vezető dorogmai útban 
keletkezett károk megtérítésére. 
 
Határidő: 2010. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Dr. Hegyesi Kálmán képviselő 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy bízzanak meg egy ügyvédi irodát 
az ügy körüljárásával és az álláspont kialakításával, jelezze. 
 
Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 7 tartózkodással szavazott és a javaslat nem kapta 
meg a kellő támogatottságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az Ügyrendi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 5 tartózkodással szavazott és a javaslat nem 
kapta meg a kellő támogatottságot. 
 
Antal László biz. eln.: 
A pénzügyi bizottság javaslata ugyanaz, mint a Hegyesi úré. 
 

Szünet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szünetben örömteli felajánlás érkezett Hegyesi úr részéről, megfogalmazza a levelet a 
TIKÖVIZIG felé, úgy gondolja, így mindenki kérésének eleget tesznek. 
 
9./ Egyebek 
 

2./ Ülésterv módosítása 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság az ülésterv módosítására tett javaslatot 3 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testület felé.  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az Ügyrendi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
387/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a 2010. évi üléstervet az alábbiak szerint 
módosítja: 
- A 2010. november 25-i ülésre tervezett 2./ napirendi pontot, 

melynek címe: „Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
2011. évi költségvetési koncepciója” és az ehhez kapcsolódó 
3./ (2010. évi költségvetési rendelet módosítása) és 4./ 
(Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzatának és 
intézményeinek 2010. III. negyedévi gazdálkodásáról) 
további napirendeket a 2010. decemberi testületi ülésen 
tárgyalja. 

- A 2010. december 16-ra tervezett ülést 2010. december 15-
én szerdán tartja. 

 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
3./ 2011. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 
 

Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság Egyek Nagyközség Önkormányzat 2011. évi belsőellenőrzési terv 
jóváhagyását levette napirendről. 

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a 2011. évi belső 
ellenőrzési terv jóváhagyását.  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
388/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a 2011. évi belső 
ellenőrzési tervet jóváhagyja. 
 
Határidő: 2010. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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9./ Egyebek 
 
4./ Szöghatár Kft. Alapító Okiratának módosítása 
 

Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, a 
Szöghatár Kft. Alapító Okiratának módosítását.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
3 döntés szükséges:  
- Szükséges egy határozat, mely szerint Fazekas Sándor vezetői megbízása 2010. okt. 31. szól 
- Szükséges egy határozat az Alapító Okirat módosításának elfogadásáról  
- Szükséges egy határozat az egységes szerkezetű Alapító Okirat elfogadásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit 
Kft. Alapító Okiratában Fazekas Sándor ügyvezető igazgató megbízási idejét 2005. november 
1-től 2010. október 31-ig módosítsák, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
389/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. Alapító Okiratában Fazekas Sándor ügyvezető 
igazgató megbízási idejét az alábbiak szerint módosítja: 
 
2005. november 1-től 2010. október 31-ig 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az Alapító Okirat módosítására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
390/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítását elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az egységes szerkezetű Alapító Okirat elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. OKTÓBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 33 / 57 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
391/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. egységes szerkezetű Alapító Okiratát elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

9./ Egyebek 
 
5./ Egyeki újság felelős kiadójának megváltozása 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Fazekas úr volt eddig az újság felelős kiadója, de ez a tisztség nem a Kft. vezetőjéhez van 
kötve, annak idején Fazekas úr műszaki vezetőként is az felelős kiadója volt, úgy gondolja a 
jövőben is maradhat tűzoltóparancsnokként is. Kéri Fazekas urat, nyilatkozzon, mi az 
álláspontja, tudj-e vállalni? 
 
Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 
Beadott egy lemondási kérelmet, de idő közben beszélgettek dolgokról, amennyiben 
érdemesnek találják, továbbra is elvállalja ezt a tisztet. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Fazekas Sándor 
kérelmének elfogadását, az Egyeki Hírmondó felelős kiadói megbízatásának 2010. november 
1-i hatállyal történő visszavonására. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Fazekas úr lehet tűzoltóparancsnokként is a hírmondó felelős kiadója. Most új helyzet áll 
fenn. 
 
Vigh József képviselő: 
Felmerült egy olyan variáció is, Zelei úr elvállalta volna. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy továbbra is Fazekas Sándor 
maradjon az Egyeki Hírmondó felelős kiadója, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
392/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Hírmondó 
felelős kiadójának továbbra is Fazekas Sándort (4069 Egyek, 
Csalogány út 14.) bízza meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Fazekas Sándor felelős kiadó 
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9./ Egyebek 
 
6./ Tájékoztatás a Faluközpont pályázatról 
 

Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
Kb. egy éve a Kft. által beadott pályázat a faluközpont felújítására, ami nyert. Nem készültek 
el még akkor a részletes kiviteli tervek, tehát nem lehetett hozzáfogni a megvalósításához. 
Júniusban készültek el a kiviteli tervek, ezt követően júliusban kaptak egy információt a 
MABI-tól, hogy egy ügyintézői hiba következtében, valószínűleg 2,5 millió Ft-tal többet 
fognak kapni. Ezt e-mailen küldték el, ezt követően tárgyalásokat folytattak a bankkal, milyen 
formában lehetne ezt finanszírozni, idő közben arra is fény derült, hogy az önkormányzat 
közvetlenül nem tud beszállni, ismerve a pályázatok miatti leterheltséget. A bankkal egy 
olyan álláspontra jutottak, hogy biztosítanak kölcsönt ennek a finanszírozására. Idő közben 
megkapták az MVH határozatát, amiben visszavonták a 43 millió Ft-os pályázati összeget. 
Innentől le kellett, hogy álljon minden előkészület. A közbeszerzés egyszerűsített lesz, 
szeptember közepén vált világossá. Elindították a közbeszerzéssel kapcsolatos megbeszélést, 
de most le kellett mindennel állni. Költségeik merültek fel a terveket illetően, közel 2 millió 
Ft., már egy fizetési meghagyás is érkezett a tervező részéről, akinek kifizettek most 361.000 
Ft-ot és megállapodtak a részletfizetésben. Amint megkapják a határozatot, a kölcsönt 
igénybe fogják venni, a szerződés készen van, viszont, ha november végéig ez a határozat 
nem érkezik meg, akkor a bankkal fel kell venni a kapcsolatot, milyen formában lehet 
meghosszabbítani a szerződés aláírását. A mai postával elment egy levél az MVH felé, 
sürgetik őket, hogy minél hamarabb küldjék el a határozatot, mert elkezdték a projekt 
megvalósítását. Október 31-ig lehetett volna az eddigi költségeket benyújtani, ezt már nem 
lehet megtenni, csak januárban. Az MVH ügyintézőjével felvette a kapcsolatot, az ügyintéző 
annyit mondott, hogy tévedés történt, a pénzt megkapják, keresik a megoldást 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Tény, hogy a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal adja ezt a pénzt, azt csinál, amit 
akar, pereskedhetnének, harcolhatnának, de bíznak benne, hogy a kormány nem ilyen úton 
kívánja megállítani a beruházásokat. Elmondták, hogy nincsen pénz és sok beruházást le is 
fognak állítani, reméli, ez nem ezek közé tartozik és ez a pályázat meg fog tudni valósulni. 
 
Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
A műemlékvédelmi hivatal ásatásokat rendelt el a templom környékén, ez is majd nehezíteni 
fogja a dolgukat. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Faluközpont 
pályázatáról készült tájékoztató tudomásul vételét.  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
393/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Faluközpont 
pályázatáról készült tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
7./ ÉAOP-4.1.1-2F/2f-2009-0009 azonosító számú pályázat hitelszerződésének  
     módosításáról tájékoztatás 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Egy pályázat hitelszerződésének meghosszabbításáról van szó, nem igényelne testületi 
döntést, de jó, ha a testület erről tud. A pályázatot nem sikerült időben lebonyolítani, a 
tartalmában is módosítások voltak, kérelmükre és előnyükre. A 3 hónapos csúszás a 
rendelkezésre tartási díj miatt 300.000 Ft. plusz költséggel jár, kéri a testületet erről vegyen 
tudomást. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az ÉAOP-4.1.1-
2F/2f-2009-0009 azonosító számú pályázat hitelszerződésének módosításáról szóló 
tájékoztató tudomásul vételét.  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
394/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az ÉAOP-4.1.1-2F/2f-
2009-0009 azonosító számú pályázat hitelszerződésének 
módosításáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
8./ Magyar Államkincstár ellenőrzési jegyzőkönyve normatív hozzájárulások és  
     támogatások ellenőrzéséről 
 

Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Magyar 
Államkincstár normatív hozzájárulások és támogatások ellenőrzéséről szóló tájékoztató 
tudomásul vételét.   
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
395/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Magyar Államkincstár 
normatív hozzájárulások és támogatások ellenőrzéséről szóló 
tájékoztatóját tudomásul veszi.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 

 
9./ Egészségház átadása körüli anomáliák 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Alpolgármester úr áldozatos munkával feltárta a helyzetet, kéri, tájékoztassa a testületet és a 
nyilvánosságot. 
 
Holló János alpolgármester: 
Az alakuló ülésen hoztak egy döntést, a Mediplan Kft. egy határidő hosszabbítás iránti 
kérelmet adott be, amit a testület nem támogatott. Ennek hatására határidőre leszállítottak 
mindent. Köszöni jegyző asszonynak és a 2 irodavezető hölgynek a rendelkezésre bocsátott 
iratokat. Ismerteti a napirendhez tartozó kiküldött írásos anyagokat. Elterjedt egy rémhír, 
hogy az akkumlátorok egy helységben vannak a gázfűtéssel és ez robbanás veszélyes. Ennek 
kapcsán megkereste irodavezető asszony Nagy István műszaki ellenőrt, aki azt javasolta, 
hogy ez annyira kevés energiát termel, hogy amíg a megnyugtató szakvélemények meg nem 
érkeznek a műszaki tervezőtől, illetve a kivitelezőtől, addig ezt a rendszert ki lehetne iktatni 
és nyugodtan lehet folytatni a munkát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Örömteli hír, hogy az önkormányzat itt a kötbér igényét valószínűleg érvényesíteni tudja a 
késedelmes teljesítés miatt. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az egészségház átadása körüli problémák tájékoztatóját 
tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé azzal, hogy a késedelmi kötbér 
érvényesítésével egyetért. Örömteli, hogy vissza tudják tartani a 8,5 millió Ft-ot, viszont még 
mindig kérdéses, hogy hol van 2010. június 4-e és augusztus 31-e közötti időszakra eső kb. 22 
millió Ft. kötbér. 
 
Holló János alpolgármester: 
Ismertette a határozatokat, melyekben az előző testület módosította a határidőket és az nem 
kötbér köteles. 
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Vigh József képviselő: 
Ez világos számára, de miért születhettek ilyen testületi határozatok? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az előző testület így gondolta, nyilván az ő döntéseiket is lesz majd, aki kritizálni fogja 
utólag. 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Szeretné látni a szerződéseket és a határozatokat, azt gondolja, nem csak alpolgármester úrnak 
kellett volna megkapnia, bár maximálisan bízik a képességeiben, becsületességében. Vigh 
úrral egyet ért, tudni akarja azt, hogy egy közbeszerzési pályázatot követően megkötött 
szerződést milyen indokkal módosítanak, milyen indokkal hozzák meg azt a határozatot, hogy 
a kötbér igénytől eltekintenek. Olyan határidő módosítások történtek, aminek komoly kötbér 
igénye lett volna. Futna még egy kört ebben a témában. Javasolná a döntés elhalasztását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az előző testületnek természetesen meg volt a kompetenciája, mint ahogyan ennek a 
testületnek is lesz remélhetőleg lehetősége több ilyen nagy beruházás témájában dönteni. 
Ezek a szerződésmódosítások előre nem látható okok miatt történtek, ugyanis a Kbt. Előírja, 
hogy szerződésmódosításra előre nem látható ok miatt kerülhet sor. Ezek a 
szerződésmódosítások mind a pályázati kiírásnak megfelelően minden közreműködő szerven 
átment, jóváhagyásra került. A szerződésmódosítások a közbeszerzési értesítőben 
megjelentek. Igaza van Hegyesi úrnak, megismerheti, bárki megismerheti, ezek a 
szerződésmódosítások nyilvánosak. Természetesen Hegyesi úrnak joga van tartózkodni, nem 
gondolja, hogy újra kellene tárgyalni, de ez csak az ő személyes véleménye, amennyiben a 
testület úgy dönt, napirendre veheti. 
 
Bíró Imre Egyekért Egyesület elnöke: 
Jelen volt a testületi üléseken, amikor előre nem látott eseményekből módosították a 
szerződést, viszont felmerül benne egy kérdés alpolgármester úr felé. Említette, hogy 
anomáliák vannak a gázkazán és a sorüzemeltetésű energiaközpont kapcsolatával. A műszaki 
átadás-átvétel megtörtént, mi van akkor, ha kiderül, ez nem szabályos, mennyiben érinti ez a 
kötbér igényt? 
 
Holló János alpolgármester: 
A munkálatok a műszaki terv szerint folytak le, sőt még ezen a helységen egy nem tervezett 
szellőző is van beiktatva, amit kimondottan a Berép-Terv Kft kérésére épített be a Rózsa-Ép 
Kft. A műszaki ellenőr beszerzi a szükséges nyilatkozatokat, hogy megnyugtassa őket. A 
kötbér igényre vonatkozó kérdésre nem tud válaszolni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ezekben a közbeszerzési szerződésekben kikötik, hogy jól teljesítési bankgaranciát kell 
nyújtani, ami azt jelent, hogy amikor készen vannak, akkor is több millió Ft-os 
bankgaranciával fedezik a munkájuk minőségét. Amennyiben garanciális hiányosságok 
lépnének fel, kötelességük kijavítani, ha nem tennék, a jól teljesítési bankgarancia terhére 
megtehetnék. A Polgármesteri Hivatal legnagyobb kompetenciát képviselő tagjai is együtt 
dolgoztak alpolgármester úrral, segített neki önkormányzati irodavezető asszony, pénzügyi 
irodavezető asszony, jegyző asszony, tehát ez egy csoport munka eredménye. Egyet ért az 
ügyrendi bizottság javaslatával.  
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Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
A kazán helység problémájával kapcsolatban elmondja, hogy őt a műszaki ellenőr úgy 
tájékoztatta, hogy a kazán helység terv szerint épült meg, engedélyes gázterv alapján, tehát ha 
bármilyen probléma van, itt a tervező felelősségét lehet megállapítani. Ezért van folyamatban, 
hogy most a tervezőtől fognak felelős nyilatkozatot kérni, hogy biztonságosan üzemeltethető. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem a bizalmatlanság miatt kéri a szerződéseket, hanem a tájékozódásra való igénye. Nyilván 
meg van a szoros eljárási rendje a szerződésmódosításoknak, de előfordulhatnak olyan 
szélsőséges esetek, hogy a rutin ellenőrzéseken átcsúsznak olyan visszaélések is, amiről nem 
gondolnák, hogy az. A tapasztalatszerzés alapján is kíváncsi arra, mi volt az az ok, ami miatt 
módosították a szerződést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Nem látja akadályát, hogy Hegyesi úr rendelkezésére bocsássák az iratokat, ha olyan 
rendetlenséget fedez fel, akkor vegyék a novemberi ülésen újra napirendre.  
 
Bíró Imre Egyekért Egyesület elnöke: 
Nem kémikus, de tudtával a sav-gáz nehéz anyag. 
 
Antal László képviselő: 
Kiszellőztethető. 
 
Vigh József képviselő: 
Itt arról van szó, hogy tűzveszélyes. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A közvélemény megnyugtatására elmondja, hogy a tervező nem is tervezett szellőző nyílást, 
mert ezek az akkumlátorok már zselések, teljesen zárt rendszerben működik a töltés és 
lemerítés és nincs olyan nyílás, amin bármi is kijöhetne, illetve a felső szellőző nyílást 
beépítették, alsó szellőző nyílás nincs. 
 
Holló János alpolgármester: 
Van alul is szellőző, ő is azt a tájékoztatást kapta először, hogy zselés gondozás mentes 
akkumlátorok vannak, de ma voltak kinn és hagyományos akkumlátorok vannak, úgyhogy 
szerinte is ki kell iktatni, amíg megnyugtató választ nem kapnak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Akkor ő is rossz tájékoztatást kapott, addig kiiktatják, amíg nem lesz megnyugtatóan 
rendezve. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az Ügyrendi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
396/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az egészségház átadása 
körüli problémákról szóló tájékoztatót tudomásul veszi azzal, 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. OKTÓBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 39 / 57 
 

hogy a 8.174.926 Ft. késedelmi kötbért érvényesíteni kell a 
RÓZSA-ÉP Kft-vel (4400 Nyíregyháza, Tünde út 12.) szemben.    
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 

9./ Egyebek 
 
10./ Polgármesteri tanácsadó foglalkoztatásáról döntés 
 

Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal, 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett szavazott a 
polgármesteri tanácsadó foglalkoztatásáról.  
 
Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság a polgármesteri tanácsadó foglalkoztatására tett határozati javaslatot 3 
igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé azzal, a módosítással, hogy 3 
hónapot követően a további megbízást tárgyalja újra a Képviselő-testület. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem feszültségektől mentes viták folytak a bizottsági és informális ülésen. Kaptak jegyző 
asszonytól egy nagyon jó döntési segédletet, amivel 90 %-ban egyet is tud érteni. Két 
dologban van aggálya a jogszabály vonatkozásában, másrészt a józan paraszti észre való 
hivatkozással. Jogi aggálya, hogy az a véleménye, hogy ez munkaviszonynak minősül, még 
abban az esetben is, ha megbízási szerződést köt rá az önkormányzat. Nem tudták eloszlatni 
azt a feltételezést megnyugtatóan, hogy nem kell-e köztisztviselőnek, vagy közalkalmazottnak 
lennie annak a személynek, aki ezt a polgármesteri tanácsadói állást betölti. Konkrétan a 
Murvai Ferenc úrról van szó, aki a körükben ül, nem derült ki az előterjesztésből, hogy ő az, 
akit javasolna polgármester úr erre a tisztségre. Polgármester úr először külső 
alpolgármesterként kívánta őt megnevezni, majd később áttértek erre a tanácsadói 
jogviszonyra. Jegyző asszonnyal abban állapodtak meg, hogy kérnek iránymutatást, 
állásfoglalást a közigazgatási hivataltól arra nézve, hogy milyen státuszban tölthető be ez a 
funkció, munkaviszonyként vagy megbízási viszonyként értelmezendő, amennyiben nincs 
formális kötöttség. Ezt az állásfoglalást még várják, ez az egyik probléma. A másik probléma  
a forrás, a javaslatban a képviselői tiszteletdíjra elkülönített összeg van megjelölve, illetve a 
2011 évi költségvetésben különítsenek el bizonyos összeget. Egy elég jelentős összegről 
mondtak le közcélok érdekébe és ez az összeg most arra kerülne felhasználásra, hogy Murvai 
Ferenc ura megbízzák polgármesteri tanácsadóként. Ezt nem tartja korrektnek, nem is fogja 
megszavazni. Murvai Ferenc úr egyrészt bizottsági tag, segíteni tud, járatos a hivatalban, 
információt kaphat és a polgármester úrnál annyit időzik, amennyit kedve tartja, segítheti a 
munkáját, ha úgy akarja. A tiszteletdíjuk rovására, amiről önként lemondtak - 100.000 Ft-tal 
kevesebbet kapnak, mint a törvény által meghatározott összeg – nem gondolja, hogy erre 
szükség lenne. Polgármester úr mellett ott van a hivatal, a felsőfokú végzettséggel rendelkező 
munkatársak, itt van a Képviselő-testület és ha olyan nagyon szakértőre lenne szükség 
valamilyen ügyhöz, akkor meg lehet bízni egy külső igazságügyi szakértőt és erre szerinte 
meg fogják szavazni a pénzt indokolt esetben. Semmiképpen nem tudja támogatni ezt a 
javaslatot sem Murvai Ferenc úrral, sem Murvai úr nélkül, azt pedig végképp nem érti, hogy a 
Murvai úr mi az amiben segíteni tud, mi olyan dologban tud segíteni polgármester úrnak, 
amiben a hivatal dolgozói és a testület tagjai nem tudnak segíteni. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Azért jutottak el odáig, hogy a Közigazgatás Hivataltól kérnek állásfoglalást, mert nem tudtak 
minden kérdésben egyetértésre jutni, vannak jogi értelmezésbeli különbségek. Ma is tartja az 
álláspontját, a megbízási szerződés és munkaszerződés tekintetében elmondja, hogy a 
munkaszerződés dokumentumában le van szabályozva a munkavégzés helye, ideje, megfelelő 
eszközöket biztosít hozzá a munkáltató, - csak egy pár pontot ragadott ki és nem vitatja, hogy 
vannak jegyek, melyek a Hegyesi úr álláspontját erősítenék - a megbízás esetében a megbízás 
egy adott feladatellátásra szól. Ami miatt ez problémaként vetődött fel, az a Murvai úr 
pénzügyi bizottsági tagsága. Ha nem lenne pénzügyi bizottsági tag, akkor ez a kérdés nem 
feltétlenül merült volna fel, hogy milyen jogviszonyban foglalkoztatják. Mivel bizottsági tag 
az Ötv. 24. §. értelmében a polgármesteri hivatal dolgozója nem lehet bizottságnak elnöke, 
vagy tagja. Itt a jogi értelmezésbeli különbség, hogy ő hivatali dolgozónak fog-e minősülni 
vagy sem.  Amennyiben az állásfoglalás megérkezik, abban állapodtak meg, hogy mindketten 
tiszteletben tartják az abban foglaltakat. Amennyiben Hegyesi úr véleménye igazolódik be és 
munkaviszonynak számít, akkor egy feloldható összeférhetetlenséget keletkeztet, ami azt 
jelenti, hogy Murvai úrnak akkor kell rendelkezni és nyilatkozni, hogy kívánja-e a pénzügyi 
bizottsági tagságát fenntartani, vagy a tanácsadóit.  A tiszteletdíj tekintetébe ő bátorkodott 
beleírni a határozati javaslatba a tiszteletdíjra elkülönített összeget, hiszen, a egy adott évben 
nem tervezett kiadásról döntenek, akkor első sorban mindig azt a helyet keresik, ami adott évi 
költségvetésbe be van tervezve, mert ha ilyet nem találnak, akkor marad a működési hitel 
terhe. Nyilván lehet ezen változtatni, holnap elküldi el az állásfoglalás kérést, akár Hegyesi 
úrral együtt, ha kívánja. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Az első napirendi pontok között két esetben is találkoztak olyan igénnyel, mégpedig nagyon 
súlyos és komoly igénnyel, ami személyi kérdésekre vonatkozott és sajnos mindkét döntést el 
kellett halasztani. Óvodánál, iskolánál, illetve az idősek otthonánál olyan komoly igények 
merültek föl személyzetre, amit finanszírozni kellene. Ilyen célokra csoportosítsanak oda 
minden mozdítható pénzt, még a hitelfelvétel gondolatával is barátkozna, ha nem kerülhető el, 
de ennek a polgármesteri tanácsadói funkciónak nincs olyan nyomós oka, ami miatt akár a 
hitelfelvételt, akár a tiszteletdíjra nyitva álló keretet meg kellene mozdítani. 
 
Murvai Ferenc biz. tag: 
Szeretné eloszlatni a feltételezést, hogy álmai közé tartozik, hogy polgármesteri tanácsadó 
lehessen. Akárhogy nézzük, Egyek jelentős történelmi időket él, ugyanis 2 lehetséges út áll 
előttük. Az egyik az, hogy okos, higgadt, tervező munkával biztosítsák az önkormányzat és 
intézményeinek zavartalan működését, közben hozzá tudnak látni a felhalmozott hitelek 
törlesztéséhez, a másik út, ha ez nem megy, meg kell ismerkedniük egy csőd biztos 
személyével, aki majd megmondja, mit kell csinálni. Jelképesen mondja, Egyek jelenleg 
beteg, hozzá kell kezdeni a gyógyításához, amihez most már gyógyszeres kezelés nem 
elegendő, elő kell venni a szikét és remélhetőleg csak apróbb műtéteket kell végrehajtani a 
2011 évi költségvetési koncepció tárgyalása során. Hegyesi úr feltette a kérdést, mit tudna ő 
ebben segíteni. Önkormányzati ismeretekkel rendelkezik, 12 éven keresztül különböző 
tisztségeket látott el az önkormányzatnál, ismeri Egyeket, az itt élő embereket, „tudja merre és 
kik mennek az úton”, az eddigi tapasztalatait kívánja polgármester úr, az önkormányzat és 
település érdekében beállítani, szolgálni, miután a döntésük alapján vagy lehetőség adódik, 
vagy sem. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Murvai úr a pénzügyi bizottság külsős tagja és úgy is segítheti a munkáját, ez egy helyálló 
kijelentés, számít is ebben a minőségében is a munkájára, de a pénzügyi bizottság tagjaként 
reálisan elvárható 2-3 munkanap, ő Murvai úrtól nem ennyit vár, sokkal többet vár tőle. Mivel 
nyugdíjasként ráér, itt lakik a szomszédságban, sokkal többet is tud és akar adni. Elhangzott, 
hogy több intézménynél létszám hiány van, valóban, de ott a fizikai dolgozóknak is minimum 
100.000 Ft. fölött van a bérköltsége, itt nem sok olyan ember van, aki a Murvai úr 
kvalitásaival a minimálbérért, havi 73.500 Ft-ért a rendelkezésére áll és el tudja végezi azokat 
a munkákat, amit kér tőle. A következő napirendi pontnál tárgyalni fogják az átvilágításokat, 
vizsgálatokat, a stratégia kidolgozását, ebben rá, mint tapasztalt képviselőre, volt 
alpolgármesterre, a Medicor felügyelő bizottságának tagjára, a Szöghatár Kft. volt felügyelő 
bizottsági tagjára, egy életpálya tapasztalatára támaszkodva, tapasztalt emberre számít. 
Sajnálatos, ahogy a Medicor járt, ezt nem Murvai úr hibának gondolja. Megtapasztalta maga 
is a korábbi ciklusban Murvai képviselői munkáját, az a képviselő volt, aki az egyik 
legtartalmasabb hozzászólásokat tette, az akkori pénzügyi bizottság elnöke volt, tapasztalt 
ember tudna a segítségükre lenni. Nem szégyelli kimondani, hogy ő első ciklusos 
polgármester, alpolgármester úr szintén, jegyző asszony 1-2 éve jegyző, itt van egy fiatal 
dinamikus csapat, a képviselők között is többen vannak fiatalok, azt gondolja, javukra válik 
egy régi tapasztalt szakember segítsége. Murvai úr személyében egy ilyen embert vél 
megtalálni, nyilván 3 hónap múlva visszatérnek a kérdésre, addig a testület tagjai is 
ismerkedhetnek a munkájával. A Polgármesteri Hivatal dolgozója nem lehet a testület tagja. 
Nem érti, miért ne lehetne ő a munkáltatója, miért nem adhatna megbízási szerződést Murvai 
Ferencnek, hiszen Hajduné Holló Katalinnak is a polgármester a munkáltatója. Ebben nem lát 
ellentmondást, mert akkor itt is probléma lenne. Elhangzott, hogy akár hitelt is vehetnének 
fel, de elmondta, hogy az önkormányzat a hitelfelvételi korlátját elérte, nekik a pénzügyi 
koncepció kidolgozásánál olyan variációkat, megoldásokat kell kidolgozni, amik nem 
hitelfelvételen alapulnak, mert arra nincs lehetőségük. Vannak lehetőségek, de nem tartaná 
célszerűnek, hogy esetleg kötvényeket bocsássanak ki, de még ha meg is tennék, akkor is csak 
olyan fejlesztésre, ami munkahelyeket hoz létre, önfenntartó beruházások segítésére. Azt, 
hogy azért vegyenek fel hitelt, hogy megoldódjanak a létszámproblémák, nagyon meg kell 
gondolni. Mindenhol szenvednek, a gazdasági válság szele őket sem kerülte el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az Ügyrendi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
397/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a polgármesteri tanácsadó megbízásához 
szükséges pénzügyi fedezetet 2010. november 1-től 73.500 
Ft/hó + járulék, azaz 91.360 Ft/hó összegben biztosítja a 2010. 
évi költségvetésben képviselői tiszteletdíjra elkülönített 
keretből. 2 hónap fedezetét 182.720 Ft-ot (megbízási díj + 
járulék) a 2011 évi költségvetésben elkülöníti. 
3 hónapot követően a további megbízást a tapasztalatok alapján 
újra tárgyalja a Képviselő-testület. 
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Határidő: 2010. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

       Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

9./ Egyebek 
 
11./ Átvilágításról döntés (szóbeli előterjesztés) 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Tervei vannak, hogy mik azok a területek, ahol átvilágítás szükséges, ahol szeretnének 
megnyugtató válaszokat kapni, ilyen pl. a nagy beruházások átvizsgálása, gazdasági 
szerveztek felépítése, a Vízmű Zrt. egyeki vagyona. A külsős szakértő bevonásával történő 
minden átvilágítása pazarlás lenne, költsége inkább 10 millió Ft. fölött lenne, nem látja 
szükségesnek olyan területeket átvilágítani, mint ami ma is a testület előtt volt pl. az egyebek 
8. napirendi pontja, amit más állami szervek átvizsgáltak, vagy a pénzügyi irodán átmentek, 
nem azokat kell átvizsgálni. Első sorban a beruházások megvalósulását, szerkezeti 
felépítésüket, a takarékossági potenciálokat kell feltárniuk és megvizsgálniuk, esetleg a civil 
szervezeteket, gazdasági szervezeteket kell még vizsgálniuk. Úgy gondolja, amit itt helyben 
meg tudnak vizsgálni, vizsgálják meg ők, ez extra pénzbe nem kerül, ha feltárnak 
nyugtalanító dolgokat, akkor beszélnek arról, milyen külső szakértőt fogadjanak. Azt, hogy a 
pénzügyi irodavezető asszony által adott pénzügyi információkat vizsgálják, nem látja 
szükségesnek, hiszen ő így is katasztrofális számokat adott neki, ez a 236 millió Ft olyan 
rossz szám, hogy nem hiszi, hogy ezen szépítettek volna. Kéri, tegyék meg javaslataikat, 
melyek azok a területek, ahol vizsgálatot szeretnének, az Egyekért Egyesület részéről is 
kapott egy felkérést, válaszoljanak meg egy pár kérdést, azt is megteszi. Kéri a bizottsági 
álláspontok ismertetését. 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az alábbi 
témákban készüljön átvilágítás az önkormányzatot érintően: 

- Az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány tevékenysége 
- Remondis Tisza Kft-vel kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése 
- Hulladékgazdálkodási Társulás Elnökének tájékoztatásai 

A napirendhez kapcsolódóan munkacsoportok létrehozása történjen meg.  
 
Vigh József képviselő: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az átvilágításról szóló előterjesztést tudomásul vette.  
Figyeljenek oda, ne keverjenek senkit rossz hírbe. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Aki diszkréten szeretné megtenni a javaslatát felé, annak van lehetősége a testületi ülés után. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2010. OKTÓBER 28. NAPJÁN TARTOTT NYILVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 43 / 57 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
398/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az alábbi témákban 
készüljön átvilágítás az önkormányzatot érintően: 

o Az Egyek Fejlesztéséért közalapítvány tevékenysége 
o Remondis Tisza Kft-vel kapcsolatos díjmegállapítás és 

tagság kérdése 
o Hulladékgazdálkodási Társulás Elnökének tájékoztatásai 
o Beruházások 

A napirendhez kapcsolódóan munkacsoportok létrehozása 
történjen meg.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az Ügyrendi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
399/2010. (X.28.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az átvilágításról szóló 
előterjesztést tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A Remondis vizsgálatát olyan szemszöggel is végezzék, hogy milyen lehetőség van arra, 
hogy a szolgáltatói díjakat 25%-al csökkentsék, a munkacsoport tagjainak javasolja Hegyesi 
Kálmánt, Holló Jánost, Murvai Ferencet és magát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Remondis Tisza Kft-vel 
kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése, illetve a Hulladékgazdálkodási Társulás 
Elnökének tájékoztatásai kivizsgálására a munkacsoport további tagjává Dr. Hegyesi Kálmán 
képviselőt jelöljék ki, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal szavazott. 
 
Antal László képviselő: 
A pénzügyi bizottság ülésén Hajduné Holló Katalin és Ecsedi János jelezte, amennyiben 
idejük engedi, segítenek, részt vesznek szívesen a munkacsoportban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ecsedi Jánost más munkacsoportba javasolja majd. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Mivel ő a Remondis Tisza Kft-nk volt az ügyvédje, sőt még jelenleg is dolgozik nekik néhány 
ügyben, ezért őt köti az ügyvédi titoktartás. Ezt elmondta a pénzügyi bizottság ülésén is, ő 
minden adatot nem tud megosztani adatot, ezt jelezni fogja.  A cég 51%-os tulajdonnal 
rendelkezik, közfeladatot lát el, részesül az állami költségvetésből, ezért a gazdálkodásának 
adatai nyilvánosak, közérdekűek, tehát máshonnan is meg lehet szerezni azt az információt, 
amiről ő tudna nyilatkozni, de ügyvédként kénytelen lesz megtagadni néhány dologban az 
együttműködést. Úgy tisztességes, ha ezt előre közli. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Remondis Tisza Kft-vel 
kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése, illetve a Hulladékgazdálkodási Társulás 
Elnökének tájékoztatásai kivizsgálására a munkacsoport további tagjává Holló János 
alpolgármestert jelöljék ki, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Remondis Tisza Kft-vel 
kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése, illetve a Hulladékgazdálkodási Társulás 
Elnökének tájékoztatásai kivizsgálására a munkacsoport további tagjává Dr. Miluczky Attila 
polgármestert jelöljék ki, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Remondis Tisza Kft-vel 
kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése, illetve a Hulladékgazdálkodási Társulás 
Elnökének tájékoztatásai kivizsgálására munkacsoportot hozzanak létre az alábbi tagokkal: 
Dr. Miluczky Attila polgármester, Holló János alpolgármester, Dr. Hegyesi Kálmán 
képviselő, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
400/2010. (X.28.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Remondis Tisza Kft-vel 
kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése, illetve a 
Hulladékgazdálkodási Társulás Elnökének tájékoztatásai 
kivizsgálására munkacsoportot hoz létre az alábbi tagokkal: 
 
- Dr. Miluczky Attila polgármester 
- Holló János alpolgármester 
- Dr. Hegyesi Kálmán képviselő 
 
A Remondis Tisza Kft-vel kapcsolatos díjmegállapítást olyan 
szemszögből is vizsgálják meg, hogy milyen lehetőségek vannak 
a szolgáltatói díjakat 25%-al történő csökkentésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Remondis Tisza Kft-vel 
kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése, illetve a Hulladékgazdálkodási Társulás 
Elnökének tájékoztatásai kivizsgálására a munkacsoport további tagjává Murvai Ferenc 
bizottsági tagot jelöljék ki, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
401/2010. (X.28.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Remondis Tisza Kft-vel 
kapcsolatos díjmegállapítás és tagság kérdése, illetve a 
Hulladékgazdálkodási Társulás Elnökének tájékoztatásai 
kivizsgálására létrehozott munkacsoport további tagjaként 
Murvai Ferenc bizottsági tagot jelöli ki. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány tevékenysége kivizsgálására a munkacsoport tagjainak 
javasolja Hajduné Holló Katalint, Vitéz Zsoltot és magát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy az Egyek Fejlesztéséért 
közalapítvány tevékenysége kivizsgálására munkacsoportot hozzanak létre az alábbi tagokkal: 
Dr. Miluczky Attila, Hajduné Holló Katalin, Vitéz Zsolt, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
402/2010. (X.28.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek Fejlesztéséért 
közalapítvány tevékenységének kivizsgálására munkacsoportot 
hoz létre az alábbi tagokkal: 
 
- Dr. Miluczky Attila polgármester 
- Hajduné Holló Katalin képviselő 
- Vitéz Zsolt képviselő 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A beruházások kivizsgálására a munkacsoport tagjainak javasolja Holló Jánost, Murvai 
Ferencet, Ecsedi Jánost és magát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a beruházások kivizsgálására 
munkacsoportot hozzanak létre az alábbi tagokkal: Dr. Miluczky Attila, Holló János, Murvai 
Ferenc, Ecsedi János, jelezze. 
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Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
403/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a beruházások 
kivizsgálására munkacsoportot hoz létre az alábbi tagokkal: 
 
- Dr. Miluczky Attila polgármester 
- Holló János alpolgármester 
- Murvai Ferenc biz. tag 
- Ecsedi János biz. tag 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Vigh József képviselő: 
Még nem tudja milyen lesz az időbeosztása, ezért nem jelentkezett a munkacsoportokba. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Arra az örömteli eseményre gondol, hogy a Megyei Közgyűlés tagjának választották Vigh 
urat, bízik benne, hogy a település javára tudja fordítani tagságát. Másik örvendetes hír, hogy 
alpolgármester urat a Megyei Közgyűlés szociális bizottságába jelölték és valószínű, hogy be 
is fogják választani. 

 
9./ Egyebek 

 
12./ Közfoglalkoztatással kapcsolatos előirányzat átcsoportosítás 
 

Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a közcélú 
foglalkoztatás dologi kiadásainak előirányzatát csökkentse 972 ezer forinttal, míg a közcélú 
foglalkoztatás személyi jellegű kiadásainak előirányzatát emelje meg 672 ezer forinttal, a 
munkaadókat terhelő kiadások előirányzatát 100 ezer forinttal. A „Helyi közutak, hidak 
alagutak üzemeltetése, fenntartása” szakfeladat dologi kiadásainak előirányzatát növelje 200 
ezer forinttal. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az ügyrendi bizottság ezt a témát levette napirendjéről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
404/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a közcélú foglalkoztatás dologi kiadásainak 
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előirányzatát csökkenti 972 ezer forinttal, míg a közcélú 
foglalkoztatás személyi jellegű kiadásainak előirányzatát 
megemeli 672 ezer forinttal, a munkaadókat terhelő kiadások 
előirányzatát 100 ezer forinttal, a „Helyi közutak, hidak alagutak 
üzemeltetése, fenntartása” szakfeladat dologi kiadásainak 
előirányzata növekszik 200 ezer forinttal. 

 
Határidő: 2010. december 31. 
Felelős: Bóta Barbara Önkormányzati irodavezető 

                  Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 

9./ Egyebek 
 
13./ Fűtéskorszerűsítés fedezetéről döntés 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A kazánok jelentik a rendszer gyenge pontjait, amiket ki kell cserélni, gazdaságtalanul 
működnek, illetve az egyik nem is működik, kényszerhelyzetben vannak. 
 
Antal László biz. eln.: 

a.) A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, bízza meg 
a polgármestert, hogy a Móra Ferenc Általános Iskola kazáncseréje ügyében 2010. 
november 8-ig folytasson tárgyalásokat kedvezőbb árajánlat beszerzése érdekében.  
Amennyiben a Németh András (5350 Tiszafüred, Muhi út 2.) által ajánlott 3 489 250 
Ft összegtől kedvezőbb ajánlat nem érkezik az Önkormányzat részére, hatalmazza fel 
a polgármestert, hogy kösse meg a szerződést fent nevezett vállalkozóval. 
Amennyiben kedvezőbb ajánlat érkezik, úgy rendkívüli ülés keretében a képviselő-
testület döntsön a kivitelező személyéről.  
Fenti felhalmozási kiadás fedezetére felhalmozási célú hitel felvételére kerüljön sor. 

 
b.) Egyek Nagyközség Önkormányzata 3,5 millió forint nagyságú felhalmozási célú hitelt 

vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
 
Hitelfelvétel célja: Móra Ferenc Általános Iskolában történő kazáncsere 

 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú földterület és egyeki 5 
hrsz-ú, Egyek, Fő tér 5. sz.) a fedezet és engedélyezze a Képviselő-testület, hogy 
keretbiztosítékot jegyezzenek be az 53,39 ha földterületre 100 millió Ft erejéig.  

Hatalmazza fel a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez.: 
Szóba került a faluközpont 36 millió Ft-os hitelkeret szerződése, ennek a fedezeteként volt 
megjelölve, ami a határozat b.) pontjában szerepel. A takarékszövetkezettel egyeztetve a Kft 
ügyvezetője kérelmezheti, hogy 3,5 millió Ft-tal kevesebb összegre kössék meg a 
hitelszerződést és ezután sor kerülhet arra, hogy az önkormányzat egy határozattal, valamint a 
cenzúra bizottsági döntés alapján megkapja ezt a 3,5 millió Ft-os hitelt. Azért volt 100 millió 
Ft. erejéig a határozati javaslatban a megjelölés, mert a másik 36 millió Ft-os határozatban is 
ez van beépítve, a kettőt együtt kell értelmezni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a határozati javaslat elfogadására szavaz, jelezze. 
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Képviselő-testület 8 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
405/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
megbízza a polgármestert: 

  
a) hogy a Móra Ferenc Általános Iskola kazáncseréje ügyében 

2010. november 8-ig folytasson tárgyalásokat kedvezőbb 
árajánlat beszerzése érdekében.  
Amennyiben a Németh András (5350 Tiszafüred, Muhi út 
2.) által ajánlott 3 489 250 Ft összegtől kedvezőbb ajánlat 
nem érkezik az Önkormányzat részére, felhatalmazza a 
polgármestert, hogy kösse meg a szerződést fent nevezett 
vállalkozóval. Amennyiben kedvezőbb ajánlat érkezik, úgy 
rendkívüli ülés keretében a képviselő-testület döntsön a 
kivitelező személyéről.  
Fenti felhalmozási kiadás fedezetére felhalmozási célú hitel 
felvételére kerüljön sor. 

 
b.) Egyek Nagyközség Önkormányzata 3,5 millió forint 

nagyságú felhalmozási célú hitelt vesz fel Tiszafüred és 
Vidéke Takarékszövetkezettől. 

 
Hitelfelvétel célja: Móra Ferenc Általános Iskolában történő 
kazáncsere 

 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
földterület és egyeki 5 hrsz-ú, Egyek, Fő tér 5. sz.) a fedezet és 
engedélyezi a Képviselő-testület, hogy keretbiztosítékot 
jegyezzenek be az 53,39 ha földterületre 100 millió Ft. erejéig.  

 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

 
Határidő: 2010. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
9./ Egyebek 

 
15./ Goodwill Consulting ajánlata pályázatírásra 
 

Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
szerződésnek megfelelően kérje a Goodwill Consulting Kft. részére előző évre kifizetett 
megbízási díj visszafizetését. Az Önkormányzat kérjen ajánlatokat más pályázati szolgálgatást 
nyújtó cégektől a novemberi Képviselő-testületi ülésre.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
406/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a szerződésnek 
megfelelően kéri a Goodwill Consulting Kft. (1162 Budapest, 
Timur u. 74.) részére előző évre kifizetett megbízási díj 
visszafizetését. 
 
Az Önkormányzat kérjen ajánlatokat más pályázati szolgálgatást 
nyújtó cégektől a novemberi Képviselő-testületi ülésre.  
 
Határidő: 2010. november 18. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
   Bóta Barbara önk. ir. vez. 

 
9./ Egyebek 
 

16./ Mezei Vill Kft. ajánlata 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, mivel az 
energiaszolgáltatás közbeszerzés köteles, hogy a költségvetés tárgyalásakor térjen vissza a 
témára. Javaslat: A 2011. évi költségvetésben a közbeszerzések lebonyolításának fedezetére 
kerüljön előirányzat betervezésre.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
407/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy mivel az 
energiaszolgáltatás közbeszerzés köteles, a költségvetés 
tárgyalásakor térjenek vissza a Mezei Vill Kft. ajánlatára. 
 
A 2011. évi költségvetésben a közbeszerzések lebonyolításának 
fedezetére kerüljön előirányzat betervezésre.   
 
Határidő: 2011. március 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
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9./ Egyebek 
 

17./ Karácsonyi díszkivilágítás 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy rendelje meg 
a Mezei Vill Kft-től a karácsonyi díszkivilágítást 42 díszre bruttó 300 000 Ft értékben.  
Kérje fel a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy folytasson tárgyalásokat a Mezei Vill Kft. 
ügyvezetőjével.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
408/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy megrendeli a Mezei Vill 
Kft-től (4100 Berettyóújfalu, Puskin út 12.) a karácsonyi 
díszkivilágítást 42 díszre bruttó 300.000 Ft értékben.  
 
Felkéri a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy folytasson 
tárgyalásokat a Mezei Vill Kft. ügyvezetőjével.  
 
Határidő: 2010. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
   Antal László Pénzügyi biz. eln. 

 
9./ Egyebek 

 
19./ Fitness terem újra nyitási kérelme 
 

Vigh József biz. eln.: 
Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé a kérelem 
elfogadását azzal a feltétellel, hogy a felhalmozott tartozást az önkormányzat felé törlessze 24 
hónapos futamidővel.    
A további működtetésről az Egyek Szöghatár Nonprofit Kft.-vel szükséges tárgyalnia, mivel a 
korábbi testületi döntések értelmében az épület a Kft. használatába került.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Úgy támogassák, hogy a 2 évben felmerülő rezsi költségeket a működtetők magukra vállalják 
és önkormányzat részére havonta kifizetik, illetve  a felhalmozott hátralékot is 24 részletben 
megfizetik. Amint elmaradásuk lesz, kénytelenek lesznek szerződést bontani. Kár lenne, ha 
így történne, mert életszínvonalat emelő tevékenység, jó, ha a sportolhatnak a fiatalok. Aki 
megteheti, járjon a fitness terembe, havi tagsági díj 3000 Ft., ő is ígéretet tett, hogy megváltja 
minden hónapban, ezzel is támogatva őket. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az Ügyrendi bizottság javaslatának 
kiegészítésekkel történő elfogadására szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
409/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek Fitness Sport 
Egyesület kérelmét elfogadja azzal a feltétellel, hogy a 
felhalmozott tartozást az önkormányzat felé törlessze 24 
hónapos futamidővel, illetve a 24 hónap alatt felmerülő rezsi 
költségeket a működtetők átvállalják és az önkormányzatnak 
havonta kifizetik. 
 
A további működtetésről az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft.-
vel szükséges tárgyalni, mivel a korábbi testületi döntések 
értelmében az épület a Kft. használatába került.   
 
Határidő: 2012. november 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Kiss Sándor Egyek Fitness Sport Egyesület elnöke 

 
9./ Egyebek 

 
20./ Szennyvíz átemelő szivattyú meghibásodása 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A pénzügyi bizottság hosszasan tanácskozott, új lehetőségek merültek fel. Nem feltétlenül 
szükséges egy másik szivattyú, rá lehet kötni a közelben lévő, étterem mögötti 
gerincvezetékre és ennek az árajánlat 290.000+ÁFA. Ez a megoldás azért lenne jó, mert nincs 
benne alkatrész, csöveket fognak lefektetni, nincs benne szivattyú, ami elromolna és nem 
lenne technika ami évek múlva elromolhatna. Az anyagi fedezet a kérdéses, a 362.500 Ft., 
felmerültek javaslatok, felmerült, hogy az intézmény tartalékaiból tudnák fedezni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A pénzügyi bizottsági ülésen elhangzott javaslattal szemben az intézmény részéről vállalni 
tudják a bontott anyagok értékesítéséből származó nem tervezett plusz bevétellel történő 
hozzájárulást. Az egyéb fedezetet a környezetvédelmi alapból szeretnék, ha az önkormányzat 
hozzátenné. 
 
Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez.: 
Van bőven a környezetvédelmi alap számlán, egyezetett Zelei úrral, betudható 
környezetvédelmi feladatnak, tehát átvezethető, ha a testület hozzájárul, ez rendeletben van 
szabályozva csak testületi hozzájárulásával lehet felhasználni. Neki még a tegnapi javaslat a 
báli pénz jutott eszébe, de egyeztetett igazgató asszonnyal, de ő is az előző megoldás találta 
jónak. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A báli pénzt semmiképpen nem szeretnék ilyen jellegű javítási, karbantartási költségekre 
fordítani, annak szeretnék, ha látható eredmény, a támogatók is ezt várják el tőlük. A nem 
tervezett bevétel, ami a bontott anyagok értékesítésből származik és rendelkezésre áll, annak 
ellenére, hogy elmondta irodavezető asszony, hogy bőven van pénz a környezetvédelmi 
alapon, annak ellenére azt az ajánlatot fenntartja, hogy felajánlják, hozzájárulnak ehhez a 
költséghez. 
 
Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez.: 
Két része lenne a határozati javaslatnak, az első részben döntenének arról, hogy megrendelik 
ezt a munkát a Szöghatár Kft-től 362. 500 Ft. összegben. A másik részben döntenének a 
fedezetről, ami a Napköziotthonos óvodának a bontott anyagból származó többletbevétele, a 
71.000 Ft. lenne, illetve hozzájárul a testület, hogy a környezetvédelmi alap számlájáról 
átvezetésre és erre a célra felhasználásra kerüljön a fennmaradó hiányzó összeg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy rendeljék meg a munkálatokat, 
jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
410/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy elfogadja a Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. árajánlatát 290.000 Ft. + ÁFA, 
összesen 362.500 Ft. összegben és megrendeli a munkálatok 
elvégzését. 
 
Hozzájárul, hogy az ETKIKI Többcélú Intézmény 
Napköziotthonos Óvodáknál a szennyvízelvezetés 
elkészítésének ellenértékére, 291.500 Ft. a környezetvédelmi 
alap elkülönített keretéből felhasználásra kerüljön. 
 
A fedezetet az ETKIKI Többcélú Intézmény Napköziotthonos 
Óvodáknál bontott anyagból származó 71.000 Ft-os többlet 
bevételéből, valamint a környezetvédelmi alap elkülönített 
keretéből a 291.500 Ft.-ot biztosítja. 
 
Határidő: 2010. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szöghatár Kft. ügyv. ig. 

 
Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
Felmerült a kérés, annak idején miért volt szükséges a szivattyút beépíteni. Az épületből 
kifolyó szennyvíz cső mélysége és óvoda utcán létesített szennyvíz cső bekötése között az 
épület felé lejtése van, tehát gravitációs úton a víz nem tudott kifolyni, tehát kellett a 
szivattyú. A gerinc vezeték akkor még nem épült meg, amibe most belekötne, ez egy biztos 
megoldás, plusz energia megtakarítás lesz, mert a szivattyút nem kell üzemeltetni. A Kft. nem 
áll úgy anyagilag, hogy ezt előre meg tudják finanszírozni, szeretnék kérni a pénzt előre, nem 
szeretnének úgy járni, min az iskolánál, ma lett kifizetve az 1.500.000 Ft, az időjárás is sürgeti 
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őket. Megkapták már, hogy miért csinálták meg, mikor nem volt ellenjegyezve a 
megrendelés, tehát még a polgármester aláírása is kevés, ilyen alapos munkát végeznek a 
hivatalnál. 
  
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Elégedetlen most Fazekas úr hozzászólásával, mert hasonló stílusban veti fel a kérdést, 
ahogyan az Alex Fémbútor képviselője is tette, akiket 3,6 millió Ft-tal kívánják kötbérezni, itt 
a hivatali dolgozókkal ordibáltak, fenyegetőztek, hogy csődeljárást kezdeményeznek az 
önkormányzat ellen, mert nem fizettük ki az őket megillet összeget. Tény, hogy az e1ső 
számlát a 60 napos teljesítési határidőn belül fizették ki, ami a szerződésben meg volt 
határozva. Szintén határidőn belül fogják a 2 számlájukat átutalni holnap, ezt fel is rótta az 
Alex Fémbútor képviselőjének és miután ezekkel az ellentmondásokkal szembesítette, egy 
szava sem volt még a kötbérezéshez is bólogatott. Fazekas urat kérdezi, hogy mikor lettek 
kész az iskola előtti járdaépítési munkálatokkal? Tegnap előtt. 
 
Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig. 
Kész lettek és többel is, mint amit vállaltak, de egy olyan dolgot nem tudja, hogy tud-e 
polgármester úr, hogy a buszváró miatt nem folytatták, nem azért mert nem akarták, viszont a 
pénzük benne volt. A Fő tér pályázat kapcsán a tervezőnek valamennyit fizetni kellett, tehát 
nincsenek olyan helyzetbe, hogy meg tudják finanszírozni, sőt az iskola átadás kapcsán is 
belekeveredtek egy közel 1 millió Ft-os munkába és még egy fillért nem láttak belőle, ez a 
kapu és a labdafogó háló elkészítése. A közvélemény is tudjon róla, hogy ezért küszködnek, 2 
nap alatt megcsinálták a hiányzó járdát. Lehet, hogy a járdát meg kell bontani, ha a buszváró 
mégis odakerül. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ha az önkormányzat az elvégezett munka után egy nappal fizet, akkor azt meg lehet köszönni, 
nem szerencsés a közvélemény előtt panaszt tenni, hogy az önkormányzat későn fizet. A Kft. 
működését az önkormányzat mindig szem előtt tartotta. 
 
Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
Nem szokta nyilvánosságra hozni, csak érzékeltetni szerette volna, tudják, hogy milyen nehéz 
helyzetbe van az önkormányzat, de most ők is rettenetesen nehéz helyzetbe voltak. 
 
9./ Egyebek 
 

23./ Nagy Imre kérelme 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek Nagy Imre 
Egyek, Mocsár u. 2. sz. alatti lakos kérelmének támogatását, mivel forrást nem tud rá 
biztosítani.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
411/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Nagy Imre Egyek, 
Mocsár u. 2. sz. alatti lakos kérelmét nem támogatja, mivel nem 
tud rá forrást biztosítani.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 
 

24./ Ruzsányi Mihály ingatlan felajánlása 
 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek a Ruzsányi 
Mihály által felajánlott, Egyek Rákóczi u. 32. szám alatti ingatlan megvételét, mivel forrást 
nem tud rá biztosítani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Pénzügyi bizottság javaslatának elfogadására 
szavaz, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
412/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Ruzsányi Mihály által 
felajánlott, Egyek Rákóczi u. 32. szám alatti ingatlan megvételét 
nem támogatja, mivel forrást nem tud rá biztosítani. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Egyebek 
 

25./ Testületi anyag kiküldésének hátteréről döntés (szóbeli előterjesztés) 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Nem feltétlenül kell a mai napon dönteni. Megválasztásra kerültek az új testületi tagok. az 
előző testület tagjai lehetőséget kaptak és az önkormányzat birtokában lévő laptopokat 
megvásárolhatták. Nincs sehol leírva, de látja és örül neki, hogy a régi képviselők 
természetesen úgy gondolták, hogy magukkal hozzák és a munkájuk során használják a 
laptopokat. Bíztak benne és látja is a képviselőkön, hogy nem megvették és akkor csak otthon 
használják. Idő közben 3 új képviselő és polgármester úr megválasztásra került, akik nem 
rendelkeznek ezzel az eszközzel és szükséges lenne, hogy testületi ülésen is meg tudják az 
anyagokat tekinteni. A bizottsági ülésen egységes álláspontra jutottak és ebben külön döntés 
nem is kell, hogy polgármester úr megvásárolja magának, a másik 3 képviselő tekintetében 
kellene, ha nem is ma, de dönteni. Hegyesi képviselő úrnak volt egy olyan kérése, hogy ő 
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szeretné írásban kapni az anyagot, akár ez is lehet, bár jó volna e tekintetben egységes 
álláspontra jutni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem ragaszkodik hozzá, úszik az árral. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az intézményeknek lehetőségük volt az anyagi helyzetükre hivatkozni, ő is hivatkozna most a 
Hivatal anyagi helyzetére, mert nagyon rossz a fénymásoló, tehát ha ez irányba elmennek, 
semmi probléma, megoldják, de akkor gondolkodni kell a jövőt illetően, hogy egy olyan 
fénymásolót kellene beszerezni, ami könnyíti a munkát, mert ez inkább nehezíti. A 
költségvetésükben nincs is most erre fedezet, 2-3 alkalommal meg tudják oldani, hogy írásban 
kapják még az anyagot, de a koncepció szintjén dönteni kell, hogy vásárolnak laptopokat, 
vagy marad az írásos kiküldés és akkor a fénymásolóba fektetnek be. 
 
Vigh József képviselő: 
Nem volt szerencsés elkótyavetyélni a laptopokat, egyedül Kovácsnénál látja azt a laptopot. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Nem elkótyavetyélte az önkormányzat ezeket a laptopokat, éltek a képviselők azzal a 
lehetőséggel, ami felkínálkozott nekik, biztos benne, hogy képviselő úr is élt volna a 
lehetőséggel, ha itt van. Volt egy vitatott testületi döntés, ezt lezártnak tekinti, lehet, hogy 
nem azt a laptopot használják, de hozták a másik laptopjukat, tehát részükről nincs 
fennakadás a munkában. Ők nyilván nem állnak már elő ilyen igénnyel, bízik benne.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Úszik az árral, neki jó, ha papíron kapja, jó, ha laptopot vásárolnak. A jogtiszta szoftver a 
laptoppal együtt jár? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Laptopot már nem is lehet vásárolni jogtiszta operációs rendszer nélkül. 
 
Vigh József képviselő: 
3 éve is meg kellett venni a laptopokhoz a szoftvert. 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Vagy meg kell venni mindegyikhez, vagy csoportos licenszre van szükség. 
 
Vigh József képviselő: 
Ő is kéri írásban, amíg nem lesz laptop, viszont neki valószínűleg lesz laptopja a másik 
beosztásából kifolyólag, rajta lehet takarékoskodni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Tőle vehetnek kilencet is, nyilván a testület dönt ebben a kérdésben, akkor hallgatólagosan a 
képviselőkkel megállapodtak, bár írásban nincs lefektetve, hogy természetesen a munkához 
továbbra is használja. Ebben a 2 hónapban Vígh úrnak, Hegyesi úrnak és alpolgármester 
úrnak írásban küldik ki, ha igénylik és a koncepció tárgyalásakor eldöntik és azon a szinten 
kerül tervezésre. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a napirend tárgyalását 
elhalasszák, jelezze. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
413/2010. (X.28.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Testületi anyag 
kiküldésének hátteréről döntés c. napirend tárgyalását a 2010. 
december 15-i ülésre elhalasztja. 
 
Határidő: 2010. december 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Antal László biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság Hajduné Holló Katalint választotta a bizottság elnökhelyettesévé.  
 
Vigh József biz. eln.: 
Az Ügyrendi bizottság Vitéz Zsoltot választotta a bizottság elnökhelyettesévé. 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
A Szociális bizottság Szalai Erikát választotta a bizottság elnökhelyettesévé. 
 
Hajduné Holló Katalin biz eln.: 
A Településfejlesztési bizottság nem választott elnök helyettest, mivel nem volt 
határozatképes a bizottság. 
 
Antal Attila biz. tag: 
Megtisztelő volt végig ülni a testületi ülést, csak így tovább. 
 
Fazekas Sándor Szöghatár Kft. ügyv. ig.: 
Ebbe a minőségében, mint ügyvezető most van itt utoljára, hisz november 2-án átadja a Kft 
vezetését. Megköszöni minden képviselőnek, a korábbi képviselőknek, polgármestereknek és 
a Hivatal dolgozóinak és mindenkinek, akik segítették a munkáját. Egyszer jön el az ember 
életében, hogy nyugdíjba megy, érdekes érzések kavarognak benne. 46 évet és 53 napot 
dolgozott, amit szolgálati időként elismertek. Nem fog elszakadni a közélettől, hisz 
tűzoltóparancsnokként még tovább kíván dolgozni és felelős kiadóként is. Vállalja, hogy 
Zelei úr munkáját segíteni fogja, ezen kívül bárki fordulhat hozzá, ha úgy érzi, ő tud segíteni. 
Sok sikert, erőt, egészséget kíván mindenkinek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A Képviselő-testület nevében gratulál Fazekas úrnak ehhez a szép életpályához, a korábbi 
testület egy havi bérét szavazta meg munkája elismeréséül. Kíván egészségben gazdag, 
nyugodt, boldog nyugdíjas éveket. 
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Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 21:00 
órakor bezárta. 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
________________________             ________________________ 
       Dr. Miluczky Attila         Csepreginé Kocsis Nóra 
             Polgármester                                Jegyző 
 
 
 
 
 
________________________             ________________________ 
        Dr. Hegyesi Kálmán                      Kovács Sándorné 
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 
 
 
 

_______________________ 
Marekné Szanku Gabriella 

Jegyzőkönyvvezető 


